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KAVALA EXPO 2023
Πιο δυναμική, πιο λαμπρή, με 

πολλούς εκθέτες
και πολλά δρώμενα

Προεκλογική 
δραστηριότητα
της Αναστασίας 

Ιωσηφίδου και των 
υποψήφιων

του συνδυασμού της

Σχέδιο κατασκευής νέας προβλήτας 
στην Κεραμωτή προωθεί

ο Σάββας Μιχαηλίδης

Νίκος Τζανάκης
Δεν μας φοβίζει η παραλλαγή 

Pirola

Σελ. 23

Καβαλιώτης 
αστυνομικός (εκτός 
υπηρεσίας) βοήθησε 
στον απεγκλωβισμό 
ατόμων σε τροχαίο 

δυστύχημα

ΑΟ Καβάλα
«Πεντάστερος»

στη Γενισέα!
0-5

τον Άρη Πετεινού
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ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ Π-Σ

ΕΠΟΧΗ 
ΚΑΣΣΕΛΑΚΗ
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ΜΑΖΙΚΗ Η ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ

ΑΝΑΛΥΤΗΣ
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ΕΚΔΟΤΗΣ
Μαρία Κελαϊδή
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ΓΡΑΦΟΥΝ

Απόστολος Ατζεμιδάκης, Τζούλια 
Βασιλείου, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 

Κώστας Παπακοσμάς,  Παναγιώτης 
Πυλιώτης, Γιάννης Γεωργαλής, 

Βασιλική Βασιλειάδου

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ
Ιδιωτών                       60€ + ΦΠΑ
Ε.Π.Ε. & Α.Ε. - Τράπεζες      90€ + ΦΠΑ
Σωματείων- Συλλόγων      150€ + ΦΠΑ
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

περιλαμβάνεται 
στην λίστα των 
εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Πώς θα πειστεί η Τουρκία;
γράφει ο Σωτήριος Κ. 

Σέρμπος*
*Αναπληρωτής καθηγητής 

Διεθνούς Πολιτικής στο 
Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο 

Θράκης, πρώην επιστημονι-
κός διευθυντής Σχεδιασμού 

Πολιτικής στο υπουργείο 
Εξωτερικών
www.real.gr

Την προηγούμενη εβδο-
μάδα ξεκίνησε ο νέος 
ελληνοτουρκικός γύρος 
συζητήσεων και πιθανών 
διαπραγματεύσεων. Προ-
δήλως πολιτικός σε σχέση 
με το παρελθόν, με ανα-
βαθμισμένο ρόλο για τους 
δύο υπουργούς Εξωτερι-
κών, που θα ανατροφοδο-
τείται από τις συμφωνίες 
στο υψηλότερο επίπεδο, 
μεταξύ των Κυριάκου Μη-
τσοτάκη και Ρετζέπ Ταγίπ 
Ερντογάν.

Η δομημένη διαδικασία πε-
ριλαμβάνει τρεις άξονες: 1. 
Τον πολιτικό και άνευ όρων 
διάλογο που θα αντικατα-
στήσει τις άτυπες-υπηρεσι-
ακές διερευνητικές επαφές 
(ούτως ή άλλως, ήταν ξεπε-
ρασμένες από χρόνια). Με 
επικεφαλής από την Αθήνα 
την αυξημένων αρμοδιοτή-
των υφυπουργό, πρέσβειρα 
κ. Παπαδοπούλου, η οποία 
με τον ομόλογό της θα εξε-
τάσει όλα εκείνα που μας 

χωρίζουν. 2. Τη θετική και 
αμοιβαίου οφέλους ατζέ-
ντα σε τομείς της χαμηλής 
πολιτικής. Ετσι ώστε να 
λειτουργήσει ως δικλείδα 
ασφαλείας και μαξιλάρι δι-
αρκείας (;) αν αποτύχουμε 
να φτάσουμε σε συμφωνία. 
3. Τέλος, ως γέφυρα μετα-
ξύ των δύο, προκειμένου 
να διατηρηθεί το άτυπο 
μορατόριουμ, η απολύτως 
κρίσιμη αποκατάσταση της 
εμπιστοσύνης. Μέσω συμ-
φωνιών σε μέτρα οικοδό-
μησης εμπιστοσύνης.

Ας πάμε τώρα στην τα-
μπακιέρα. Μπορούμε να 
τα βρούμε με την Τουρκία 
στο πλαίσιο μιας συνολικής 
συμφωνίας; Αυτό που από 
την άνοιξη έχουμε αναλύ-
σει είναι όχι τον ενταφια-
σμό της διαπεριφερειακής 
στρατηγικής της, αλλά την 
τακτική αναδίπλωση στο 
πλαίσιο μιας επιλεκτικής 
(όπως πάντα συναλλακτι-
κής) επαναπροσέγγισης με 
τη Δύση. Αυτό είναι που 
για ένα διάστημα συμφέρει 
στο γεωπολιτικό εκκρεμές 
που ταυτοποιείται ως νέα 
Τουρκία. Τόσο η απόλυτη 
προτεραιότητα για την επα-
νεξισορρόπηση της οικονο-
μίας (η Παγκόσμια Τράπεζα 
προσέφερε το πακέτο της 
και έπεται συνέχεια) όσο 
και η αδήριτη ανάγκη να 

θεραπεύσει τη ραχοκοκα-
λιά της πολεμικής της αε-
ροπορίας (F-16) οδήγησαν 
σε ανανεωμένο πραγματι-
σμό εκ μέρους του Ερντο-
γάν. Το να συμπεριφέρεσαι 
ως «καλό παιδί» και να συ-
ζητάς ήρεμα με την Ελλάδα 
που εντάσσεται στη Δύση 
είναι αυτονόητο.

Κοντολογίς, επιβεβλημένη 
η εξομάλυνση. Για την ου-
σιαστική όμως βελτίωση θα 
απαιτηθεί η εκλογίκευση 
της Τουρκίας. Αποκηρύσ-
σοντας τον γεωπολιτικό 
αναθεωρητισμό της. Είναι 
τώρα εφικτό; Με ανοιχτή 
ακόμα τη μεγάλη εικόνα 
του ουκρανικού (η περί-
πτωση της ανατολικής Με-
σογείου ίσως αξιολογηθεί 
διαφορετικά εξαιτίας της 
αρχιτεκτονικής για την 
ενεργειακή ασφάλεια της 
Ευρώπης), πέρα από την 
αποκλιμάκωση στη ΝΑ πτέ-
ρυγα του ΝΑΤΟ, η Δύση 
έχει υποχρεώσει την Τουρ-
κία να επιλύσει άμεσα τα 
ελληνοτουρκικά αν θέλει 
χρηματοδότηση, όπλα, νέα 
εμπορική συμφωνία με την 
Ε.Ε. κ.ά.; Το διαβάσαμε κά-
που, μας το μετέφερε κα-
νείς από Ουάσιγκτον;

Σημειώνω πως είναι εύκο-
λο να λέμε πράγματα που 
γνωρίζουμε πως δεν θα γί-

νουν. Υπενθυμίζοντας πως 
η Τουρκία έχει κάθε λόγο 
να αφήσει για το μέλλον τα 
σημαντικά για εκείνη ζητή-
ματα ανοιχτά με την Ελλά-
δα. Γι’ αυτό και καλούμαστε 
να είμαστε αναλυτικοί και 
όχι περιγραφικοί. Ακόμη 
χειρότερα να εμφορούμα-
στε από ευσεβείς πόθους, 
προσωπικές ατζέντες και 
αλλοίωση διεθνοπολιτικού 
αισθητηρίου. Βρίσκονται 
όντως οι δύο ηγέτες εκεί 
που εκατό χρόνια νωρίτε-
ρα βρέθηκαν ο Ελευθέριος 
Βενιζέλος και ο Μουσταφά 
Κεμάλ ή διακτινίστηκαν σε 
περιβάλλον Ελσίνκι πριν 
από είκοσι χρόνια; Και αν 
ναι, γιατί τώρα, στην αρχή 
της πενταετούς θητείας του 
Τούρκου Προέδρου; Σχετι-
κά με τις κρίσιμες αμερικα-
νικές προεδρικές εκλογές 
τον Νοέμβριο του 2024, 
που μετά βεβαιότητας πε-
ριμένει ο Ερντογάν, στο 
Βίλνιους ο ίδιος φρόντισε 
να το επικοινωνήσει στον κ. 
Μπάιντεν. Ποια είναι τα δυ-
τικά καρότα-μαστίγια που 
επιβάλλουν στην Τουρκία, 
μέσα στους επόμενους μή-
νες, να συμβιβαστεί με το 
μίνιμουμ που της προσφέ-
ρουμε (ελληνική έκδοση 
της Χάγης);

Με άλλα λόγια, η Τουρκία 
διαπραγματεύεται με τη 

Δύση (ΗΠΑ, Ε.Ε.) και όχι με 
την Ελλάδα, που ούτως ή 
άλλως δεν την προσλαμ-
βάνει ως ίσο προς ίσο. 
Μπορούμε, όμως, εμείς να 
είμαστε ένα από τα «αντι-
κλείδια» της Τουρκίας προς 
τη Δύση; Aξιώνοντας από 
τους συμμάχους μας τη 
συνιδιοκτησία του δυτι-
κού ανοίγματος προς την 
ίδια και την εξαργύρωση 
της ελληνικής αλληλεγγύ-
ης; Με μια εργαλειοθήκη 
που απαντά στο αύριο και 
όχι στο χθες; Τόσο αξιακά 
όσο και γεωστρατηγικά; 
Ενσωματώνοντας προα-
παιτούμενα, δεσμεύσεις και 
ευρωατλαντικές δικλείδες 
ασφαλείας;

Ναι, αυτή τη φορά καλού-
μαστε να προσπαθήσουμε 
για το κάτι παραπάνω. Κό-
ντρα στην πεπατημένη. Γι’ 
αυτό και η ενεργητική -δι-
εκδικητική διαπραγμάτευση 
όφειλε να έχει ξεκινήσει 
από τους δυτικούς συμμά-
χους μας και ακολούθως 
με την Τουρκία. Επιπλέ-
ον, αποτρέποντας πιθανά 
αντίδωρα και το κυριότερο 
αποφάσεις για εμάς χωρίς 
εμάς. Διόλου τυχαίες οι 
δηλώσεις του Φιντάν μετά 
τη συνάντησή του με τον 
επίτροπο της Ε.Ε. για τη 
Γειτονία και τη Διεύρυνση. 
«Είναι σαφές ότι οι σχέσεις 

μεταξύ της Τουρκίας και 
της Ε.Ε. δεν θα πρέπει να 
είναι όμηροι από τα στενά 
πολιτικά συμφέροντα ορι-
σμένων κρατών-μελών. [..] 
Αναμένουμε από την Ε.Ε. 
να μην ανεχθεί τα πολιτι-
κά εμπόδια». Ερώτηση. Ως 
Ελλάδα, τι προεργασία και 
προτάσεις για σχέδια ειδι-
κής σχέσης Ε.Ε.-Τουρκίας, 
για την αναβάθμιση της 
τελωνειακής ένωσης κ.ά. 
έχουμε καταθέσει και κυ-
ρίως διαπραγματευτεί με 
Βρυξέλλες και εταίρους;

Συμπερασματικά, η ολο-
κληρωμένη διπλωματία 
λειτουργεί με ευρυγώνιο 
φακό και με το βλέμμα 
της στραμμένο στη μεγάλη 
εικόνα και στις περιφερει-
ακές της διαθλάσεις. Θα 
επαναλάβω τα λόγια του 
Τζέιμς Μπέικερ: «Οταν οι 
τεκτονικές πλάκες της ιστο-
ρίας μετακινούνται, πρέπει 
κι εσύ να μετακινηθείς μαζί 
τους». Καθαρές κουβέντες. 
Το διμερές συμφέρει την 
Αγκυρα και όχι την Αθή-
να. Γι’ αυτό και παραμένει 
ελλειμματικό και με περι-
ορισμένη μόχλευση. Ευχό-
μενοι o ορίζοντάς του να 
μην αποδειχθεί βραχυπρό-
θεσμος. Αρκεί;

www.real.gr

Διάσπαση με χαμόγελα
γράφει 

η ΚΑΤΙΑ ΜΑΚΡΗ
www.real.gr

Οταν στήνονται κάλπες 
για εκλογή αρχηγού στα 
κόμματα εξουσίας, το δι-
ακύβευμα συνήθως εί-
ναι αυτονόητο, σαφές και 
προσδιορισμένο: Αναζητεί-
ται ένα νέο πρόσωπο για να 
«φρεσκάρει» την εικόνα της 
παράταξης και να μπολιά-
σει τις καταστατικές θέσεις 
με τη δική του οπτική. Στις 
κάλπες για την ανάδειξη 
νέου προέδρου στο ΣΥΡΙΖΑ 
, το διακύβευμα αυτό έχει 
ισχυρό ανταγωνισμό. Τα 
στελέχη της Κουμουνδού-
ρου, περισσότερο και από 
το ποιος θα είναι ο νέος 
αρχηγός, ασχολούνται με 
το αν το κόμμα θα πορευτεί 
ενιαίο ή αν θα διασπαστεί.

Για τα κόμματα εξουσίας, η 
λέξη «διάσπαση» συνήθως 
είναι ταμπού. Ουδέποτε σε 
διαδικασία ανάδειξης αρ-
χηγού της Ν.Δ. ή του ΠΑ-
ΣΟΚ, όσο φορτισμένο και 
αν ήταν το εσωκομματικό 
κλίμα, τα αντίπαλα στρα-
τόπεδα έκαναν λόγο ή 
απείλησαν με διχοτόμηση. 
Εστω και ένας υπαινιγμός 
ότι το κόμμα θα αποδυνα-
μωθεί θεωρούνταν «απο-
στολή αυτοκτονίας». Μετά 

τις κάλπες, φυσικά, ήταν 
όλα αλλιώς. Ο Κωστής Στε-
φανόπουλος διέσπασε τη 
Ν.Δ. το 1985, ο Γιώργος 
Παπανδρέου το ΠΑΣΟΚ το 
2014.

Στον πλανήτη ΣΥΡΙΖΑ προ-
σεγγίζουν τη διάσπαση με 
μια πρωτόγνωρη χαλαρό-
τητα. Με γέλια και χαρά. 
Ηδη από τις αρχές Ιουλίου, 
όταν οι μονομάχοι ακόμα 
έπαιρναν θέση στους βα-
τήρες, ο Γιώργος Τσίπρας 
είχε χρησιμοποιήσει την 
«απαγορευμένη λέξη». Τότε 
τουλάχιστον ήταν ένας και 
το είπε με συστολή. Τώρα, 
απενοχοποιημένα, το συζη-
τούν δημόσια πολλοί.

Η ξαφνική «εισβολή» του 
Στέφανου Κασσελάκη στην 
κούρσα για την ηγεσία 
απελευθέρωσε τις φυγόκε-
ντρες δυνάμεις. Ακόμη και 
στελέχη χωρίς φανατισμό 
και εμπάθεια, όπως η Ολγα 
Γεροβασίλη, που δεν στη-
ρίζει δημόσια κανέναν από 
τους υποψηφίους, έβαλε τη 
διάσπαση με γλυκό ύφος 
στο τραπέζι. Ο ναύαρχος 
Αποστολάκης (ένθερμος 
υποστηρικτής του Στέφα-
νου Κασσελάκη) είπε ακρι-
βώς το ίδιο: η διάσπαση 
δεν είναι και καμία κατα-
στροφή.

Στο μυαλό τους τα στελέχη 
του ΣΥΡΙΖΑ έχουν διάφο-
ρα σενάρια, ανάλογα με το 
αποτέλεσμα της εσωκομμα-
τικής κάλπης. Αν κερδίσει η 
Εφη Αχτσιόγλου, ο Στέφα-
νος Κασσελάκης ενδεχεται 
να πάρει το ποσοστό του 
και να φύγει έως τις ευ-
ρωεκλογές, συγκροτώντας 
έναν δικό του πολιτικό φο-
ρέα με στόχο την κυριαρχία 
στην Κεντροαριστερά. Αν, 
πάλι, ο εξ Αμερικής υπο-
ψήφιος κερδίσει το εσω-
κομματικό ντέρμπι , είναι 
πιθανό να αποχωρήσει από 
τον ΣΥΡΙΖΑ η κομμουνιστι-
κών καταβολών αριστερή 
πτέρυγα. Αλλωστε Τσακα-
λώτος, Φίλης, Σκουρλέτης, 
Βούτσης και λοιποί είναι 
δύσκολο να φανταστούν τη 
συνύπαρξη με έναν αρχη-
γό που αποτίει φόρο τιμής 
στον Ελευθέριο Βενιζέλο 
και ονειρεύεται να μετα-
σχηματίσει τον ΣΥΡΙΖΑ στο 
μοντέλο του αμερικανικού 
Δημοκρατικού Κόμματος.

Στη πολλαπλώς λαβωμένη 
Ν.Δ. τρίβουν τα χέρια τους, 
καθώς εκτιμούν ότι μια πι-
θανή διάσπαση θα προκα-
λέσει ακόμα μεγαλύτερα 
προβλήματα στον βασικό 
τους αντίπαλο. Στο ΠΑΣΟΚ 
έχουν χαλαρώσει και πε-
ριμένουν να τους πέσει το 

«ώριμο φρούτο» της αξι-
ωματικής αντιπολίτευσης. 
Πιθανότατα υπολογίζουν 
λάθος τα πράγματα, με τα 
δικά τους μέτρα. Γιατί η δι-
άσπαση δεν λειτουργεί πά-
ντα όπως εκτιμούν όσοι την 
αποτολμούν ή οι πολικοί 
τους αντίπαλοι.

Τουλάχιστον σε ό,τι αφορά 
την Αριστερά, η διάσπαση 
μοιάζει να είναι γραμμένη 
στο DNA της. Η ανανεωτική 
Αριστερά έχει ως αφετη-
ρία τη διάσπαση του ΚΚΕ 
τον Φεβρουάριο του 1968, 
από την οποία προέκυψε το 
ΚΚΕ εσωτερικού. Δεν χρει-
άζεται, όμως, να πάει κα-
νείς τόσο μακριά. Ας δούμε 
σχετικά πιο πρόσφατα. Το 
2008 ο ηττημένος (για την 
ηγεσία του κόμματος) Φώ-
της Κουβέλης έφυγε και 
έφτιαξε τη ΔΗΜΑΡ. Η ανο-
δική πορεία του ΣΥΡΙΖΑ δεν 
ανεκόπη. Τον Αύγουστο του 
2015 αποχώρησε επεισοδι-
ακά σύσσωμη η αριστερή 
πτέρυγα υπό τον Παναγιώ-
τη Λαφαζάνη. Εναν μήνα 
αργότερα, εν μέσω της 
μνημονιακής κυβίστησης, ο 
ΣΥΡΙΖΑ κέρδισε τις εκλογές 
με 35%.

Βεβαίως τα πράγματα μπο-
ρεί σήμερα να μην εξελι-
χθούν τόσο ομαλά για το 

κόμμα, καθώς πια έχει στην 
πλάτη ένα σερί από εκλο-
γικές ήττες. Και οποιοσδή-
ποτε αρχηγός προκύψει, 
είτε με διάσπαση είτε χωρίς 
αυτήν, έχει έναν πολύ δύ-
σκολο κάβο να περάσει, τις 
ευρωεκλογές του Ιουνίου. 
Το μέλλον θα δείξει πόσους 
ΣΥΡΙΖΑ θα έχουμε τελικά 
και σε πόσες «συσκευασί-
ες». Σήμερα, πάντως, στις 
κάλπες φαίνεται πως δεν 
τελειώνει τίποτε. Ολα τώρα 

αρχίζουν.
www.real.gr
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Την άλλη εβδομάδα η υπογραφή της σύμβασης για 
το νέο λιμάνι
Μετατέθηκε για να γίνει 
μάλλον την ερχόμενη 
εβδομάδα η υπογραφή 
της σύμβασης για την 
υπό παραχώρηση του 
νέου λιμανιού «Φίλιπ-
πος Β’»

Αν και η τελετή θα γίνονταν 
χθες στην Αθήνα,  τελευ-
ταία στιγμή ανέκυψε  γρα-
φειοκρατικό πρόβλημα που 
δεν αφορά τις  υποχρεώ-
σεις και ενέργειες του Ορ-
γανισμού Λιμένα.

Ετήσιος αγιασμός για το ΚΔΑΠμεΑ της Δημωφέλεια 
σε κλίμα έντονης συγκίνησης και χαράς

Με τις ευχές όλων και 
τον καθιερωμένο αγια-
σμό, ξεκίνησε επισήμως, 
την Παρασκευή 22 Σε-
πτεμβρίου 2023, η νέα 
χρονιά στο Κέντρο Δημι-
ουργικής Απασχόλησης 
Ατόμων με Αναπηρία 
«ΚΔΑΠμεΑ» της «Δημω-
φέλεια»

Ο καθιερωμένος ετήσιος 
αγιασμός της δομής πραγ-
ματοποιήθηκε σε κλίμα 
έντονης συγκίνησης και 
χαράς παρουσία του δη-
μάρχου Καβάλας, Θεόδω-
ρου Μουριάδη, του  προ-
έδρου της «Δημωφέλεια», 
Παναγιώτη Αγγελίδη, της 
γενικής διευθύντριας, Άλ-
κηστις Βλάχου, του δι-
ευθυντή Αθλητισμού και 

Παιδείας της Επιχείρησης, 
Αλέξη Βρεττού, πλήθους 
κόσμου, γονέων καθώς και 
των ωφελούμενων του Κέ-
ντρου.

Κοινή διαπίστωση όλων 
όσοι παρευρέθηκαν στην 
τελετή αγιασμού και κυρίως 
των εργαζομένων της δο-
μής  ήταν  η συνεχής υπο-
στήριξη και η άριστη συνερ-
γασία της Δημοτικής Αρχής 
και της «Δημωφέλεια» με 
το Κέντρο, ενώ εξέφρασαν 
και τις ευχαριστίες τους, 
γι’ ακόμη μια φορά, στους 
γονείς των παιδιών για την 
εμπιστοσύνη τους όλα αυτά 
τα χρόνια.

Φέτος το ΚΔΑΠμεΑ της 
«Δημωφέλεια» κλείνει 

20 χρόνια από την χρο-
νιά (2003) που εντάχθηκε 
στην χρηματοδότηση των 
προγραμμάτων ΕΣΠΑ και 
ανήκει στις πιο επιτυχημέ-
νες από άποψη λειτουργίας 
και παροχών, δομές  στην 
ευρύτερη περιοχή. Φιλο-
ξενεί παιδιά με προβλήμα-
τα νοητικής και κινητικής 
υστέρησης προσφέροντας 
τους εκπαίδευση, υποστή-
ριξη και δημιουργική απα-
σχόληση και μέχρι σήμερα 
έχει κερδίσει την αγάπη του 
κοινωνικού συνόλου του 
Δήμου Καβάλας.

Ο πρόεδρος της «Δημω-
φέλεια», Παναγιώτης Αγ-
γελίδης, στον χαιρετισμό 
του, στο πλαίσιο της εκδή-
λωσης,  εξέφρασε την πε-

ποίθησή του ότι όπως τα 
προηγούμενα χρόνια έτσι 
και όσα έπονται η Δημοτι-
κή Αρχή και η Διοίκηση της 
Επιχείρησης θα βρίσκονται 
στο πλευρό της δομής, ενι-
σχύοντας τις προσπάθειες 
του άριστα εκπαιδευμένου 
προσωπικού της για να 
προσφέρει με αγάπη, υπη-
ρεσίες υψηλού επιπέδου 
στους ωφελούμενους:

«Με τη βοήθειά μας, τη 
συνδρομή του προσωπικού 
αλλά και την ευγενική αρω-
γή πολλών συλλόγων και 
επιχειρηματιών της πόλης 
μας θα σχεδιάσουμε για τη 
νέα χρονιά πολλές δράσεις 
και εκδρομές που θα συμ-
βάλουν στην εκπαίδευσή 
σας και προ πάντων στην 
ψυχαγωγία και τη διασκέ-
δασή σας.

Είμαστε υπερήφανοι για 
εσάς κάθε φορά που βρι-
σκόμαστε, ενώ μαζί με την 
αγάπη σας, μας κάνετε κα-
λύτερους ανθρώπους. Και ο 
δήμαρχος κι εγώ ως πρόε-
δρος της «Δημωφέλεια» θα 
είμαστε πάντα στη διάθεσή 
σας να σας ακούμε, να μα-
θαίνουμε από εσάς και να 
βοηθούμε τη δομή για να 
είστε πάντα δημιουργικοί κι 
ευτυχισμένοι».

Αμυγδαλεώνας 
Καταγγελία για επίθεση δεσποζόμενου σκύλου σε μαθήτρια

Μητέρα κατήγγειλε την 
επίθεση δεσποζομένου 
σκύλου στην κόρη της 
καθώς αυτή πήγαινε στο 
σχολείο της στον Αμυ-
γδαλεώνα, το πρωί της 
20ης Σεπτεμβρίου 2023

Όπως μπορούμε να δούμε 
και στη φωτογραφία, το 
τραύμα του παιδιού είναι 
αρκετά σοβαρό.

Πρόκειται για ένα σκυλί 

μαύρου χρώματος  και με-
σαίου μεγέθους του οποί-
ου ο ιδιοκτήτης δεν έκανε 
κάτι  για να αποτρέψει την 
επίθεση, προφανώς διότι 
δεν είχε την προσοχή του 
στραμμένη στο ζώο.

Η καταγγελία έγινε στη 
Σελίδα του Αμυγδαλεώνα 
και όπως καταγγέλλει και 
άλλος γονιός, το ίδιο σκυλί 
επιτέθηκε και στο δικό του 
παιδί.
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Κατέκτησε το… χρυσό μετάλλιο για την 
«ανάπτυξη του αθλητισμού στην επαρχία»

Ο Δήμος Παγγαίου κα-
τέκτησε το 1ο βραβείο 
αθλητισμού μεταξύ 
όλων των Δήμων της 
χώρας

Tα Βραβεία Οργανισμού 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
2019-2023 OTA AWARDS 
2023, είναι τα μοναδικά 
βραβεία που υπάρχουν στη 
χώρα και τα οποία απευθύ-
νονται αποκλειστικά στους 
Πρωτοβάθμιους και Δευτε-
ροβάθμιους Οργανισμούς 
Τοπικής Αυτοδιοίκησης, 
αναδεικνύοντας και επι-
βραβεύοντας δράσεις και 
έργα για την καινοτομία, τη 
βιωσιμότητα, την ποιότητα 
ζωής των πόλεων, αλλά 
και τις υπηρεσίες προς τον 
πολίτη για το σύνολο της 
τετραετίας.

Ο Δήμος Παγγαίου κατά-

φερε να πάρει το… χρυσό 
μετάλλιο μεταξύ όλων των 
Δήμων της χώρας, κατα-
κτώντας το 1ο βραβείο για 
την «Ανάπτυξη του αθλη-
τισμού στην επαρχία», ενώ 
παράλληλα κέρδισε και την 
αναγνώριση και επιβράβευ-
ση για τους κόπους τόσων 
ετών από πολλούς ανθρώ-
πους που δούλεψαν για να 
έρθει αυτό το αποτέλεσμα.

Η εκδήλωση έγινε στην 
Αθήνα και το βραβείο το 
παρέλαβαν ο Δήμαρχος 
Παγγαίου, Φίλιππος Ανα-
στασιάδης και ο πρόεδρος 
του Δημοτικού Συμβουλίου 
και επί χρόνια αντιδήμαρ-
χος Αθλητισμού, Χρήστος 
Μποσμπότης.

www.kavalapost.gr

900.000 ευρώ για τον ψηφιακό μετασχηματισμό 
του δήμου Παγγαίου

Το ποσό των 900.000 ευρώ 
για τον ψηφιακό μετασχη-
ματισμό του, εξασφάλισε ο 
δήμος Παγγαίου.

Σχετικά, ο δήμαρχος Παγ-
γαίου Φίλιππος Αναστασι-
άσης δήλωσε:

Είχα την χαρά να επισκε-
φτώ τον καλό μου φίλο 
και συνεργάτη Υπουργό 
Ψηφιακής Διακυβέρνη-
σης Dimitris Papastergiou 
προκειμένου να διευκρινι-
στούν οι τελευταίες λεπτο-
μέρειες ώστε να χρηματο-
δοτηθεί ο Δήμος Παγγαίου 
με το ποσό των 900.000 € 
για τον ψηφιακό μετασχη-
ματισμό του.

Πιο συγκεκριμένα ο ψηφι-
ακός μετασχηματισμός του 
Δήμου μας περιλαμβάνει:

Σύστημα έξυπνης άρδευ-
σης
Προμήθεια και εγκατάστα-
ση ηλεκτρονικών υδρο-
μέτρων για την online 
παρακολουθηση και κα-
ταμέτρηση των κυβικών 
κατανάλωσης αρδευτικού 
ύδατος
Οργάνωση Γραφείου Κίνη-
σης και Διαχείριση Δημοτι-
κού στόλου οχημάτων.
Έξυπνος οδηγός πόλης/Δή-
μου με καταγραφή τοπικών 
επιχειρήσεων και ανάδειξη 
προσφορών
Κεντρική ενιαία πλατφόρμα 

διαχείρισης και συλλογής 
δεδομένων δράσεων ψη-
φιακού μετασχηματισμού 
του Δήμου (έξυπνη πόλη) 
θα επιτρέπει τη λήψη, ανά-
λυση και συσχετισμό των 
δεδομένων από τις διαφο-
ρετικές λύσεις, αισθητήρες 
και λοιπό εξοπλισμό και θα 
επιτυγχάνεται ο αυτομα-
τισμός και η βέλτιστη δια-
χείριση της υποδομής της 
έξυπνης πόλης.)
Έξυπνες διαβάσεις πεζών 
και φιλικές προς ΑΜΕΑ (18 
διαβάσεις)

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

SOS για τον δρόμο από το Δασικό Χωριό προς το κατάφυγιο «Χατζηγεωργίου» στο Παγγαίο
Είναι σχεδόν αδιαπέραστος

Τα μέλη του Φυσιο-
λατρικού Συλλόγου 
του Δήμου Παγγαίου 
"PLANET" κρούουν τον 
κώδωνα του κινδύνου 
για την κατάσταση που 
επικρατεί στον δρόμο, η 
οποία όπως λένε χειρο-
τερεύει μέρα με τη μέρα

ΟΦυσιολατρικός Σύλ-
λογος Δήμου Παγγαίου 
“PLANET” κρούει τον κώ-
δωνα του κινδύνου για την 
κατάσταση που επικρατεί 
στον δρόμο από το Δασικό 

Χωριό προς το κατάφυγιο 
«Χατζηγεωργίου» στο Παγ-
γαίο Όρος.

Όπως αναφέρουν τα μέλη 
του Συλλόγου, ο δρόμος 
κάθε εβδομάδα και χειρο-
τερεύει, τονίζοντας ότι σε 
κάποια σημεία είναι αδια-
πέραστος και θα χρειαστεί 
η άμεση παρέμβαση της 
Περιφέρειας και του Δή-
μου.

Τονίζουν δε ότι η κατάστα-
ση επιδεινώνεται καθημερι-

νά, αφού από εκεί γίνεται 
και η διέλευση των φορτη-
γών που κουβαλάνε ξύλα.

«Είναι πραγματικά κρίμα 
να μην μπορεί ο κάθε φυ-
σιολάτρης και ορειβάτης να 
χαρεί τη μαγεία που προ-
σφέρει απλόχερα το Παγ-
γαίο Όρος», αναφέρουν τα 
μέλη του Συλλόγου.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ
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Σχέδιο κατασκευής νέας προβλήτας στην Κεραμωτή προωθεί 
ο Σάββας Μιχαηλίδης

Το σχέδιο για την κατα-
σκευή ενός νέου λιμα-
νιού στην Κεραμωτή που 
θα επιδιωχθεί να είναι 
δημοτικό, παρουσίασε 
χθες μιλώντας στο ρά-
διο Πρωινή ο Δήμαρχος 
Νέστου-υποψήφιος στις 
εκλογές του Οκτώβρη- 
Σάββας Μιχαηλίδης

Αν και αναφέρθηκε στην 
κατασκευή νέας προβλή-
τας, το σχέδιο είναι μεγα-
λύτερο και αφορά τελικά 
τις νέες λιμενικές. Που 
απλώς θα ξεκινήσουν με 
τον προαναφερθέντα τρό-
πο. Η υλοποίηση του πλά-
νου που είναι σε εξέλιξη 
αφορά τον Αναπτυξιακό 
Οργανισμό του Δήμου Νέ-
στου. Αυτός ωριμάζει τις 
διαδικασίες και με τη δημι-
ουργία ενός Δημοτικού Λι-
μενικού Ταμείου, αυτού της 
Κεραμωτής. 

Ο κ. Ο Μιχαηλίδης είπε ότι 
η πρόταση θα κατασκευα-
στεί σε τέτοιο σημείο στην 
Κεραμωτή ώστε η κίνηση 
που θα υπάρξει να μην 
ενοχλεί το χωριό. Στη νέα 
προβλήτα θα εξυπηρετού-
νται τα φέρι μποτ ενώ το 
υπάρχον λιμάνι προτείνε-
ται να φιλοξενήσει πλωτές 
εξέδρες.

 Ο κ. Ο Μιχαηλίδης για την 
προεκλογική περίοδο και 
τα άλλα θέματα δημοτικής 
επικαιρότητας μεταξύ άλ-
λων δήλωσε: « Αυτήν τη 
φορά οι εκλογές άρχισαν 
αργά. Είναι πιο ήσυχες. 
Ο κόσμος είναι καταστα-
λαγμένος. Ο Μάλλον έχει 
επιλέξει έναν άλλο τρόπο 
λειτουργίας, του στην προ-
εκλογική συζήτηση. 

Για μας υπήρξε το δυσά-
ρεστο γεγονός της πυρ-
καγιάς. Καταστράφηκαν 

62 οικήματα, δέντρα και 
καλλιέργειες. Γενικά είχαμε 
μεγάλες απώλειες. Η διαδι-
κασία των αποζημιώσεων 
προχωρά καλά. Ειδικά σε 
ότι αφορά το Δήμο Νέστου. 

Πιστεύω και περιμένω άμε-
ση χρηματοδότηση. Σας 
θυμίζω ότι ο Δήμος Νέστου 
διορθώνει οίκημα για να 
στεγάσει δύο ανθρώπους 
που σήμερα φιλοξενούνται 
σε συγγενείς τους. Προ-
σπαθούμε να τους βοηθή-
σουμε να επιστρέψουν σπί-
τι τους στο Διαλεκτό. 

Ταυτόχρονα συμπαραστε-
κόμαστε στη ζημία των 
εγκαταστάσεων που έπαθε 
κτηνοτρόφος. Για την 4ετία 
που τελειώνει ο Δήμος Νέ-
στου εξασφάλισε έργα 51 
εκ ευρώ. Έργα που εκτε-
λούνται».

Σε πανηγυρικό κλίμα τα εγκαίνια του εκλογικού κέντρου 
του Σάββα Μιχαηλίδη

Σε πανηγυρικό κλίμα πραγ-
ματοποιήθηκαν την Παρα-
σκευή, 15 Σεπτεμβρίου και 
ώρα 20:30 το απόγευμα 
τα εγκαίνια του εκλογικού 
κέντρου του συνδυασμού 
«ΝΕΑ ΕΠΟΧΗ» του υποψή-

φιου δημάρχου, κ. Σάββα 
Μιχαηλίδη, καθώς και η 
παρουσίαση των υποψηφί-
ων δημοτικών συμβούλων 
του συνδυασμού.

Το “παρών” στην εκδήλωση 

έδωσε πέραν των υποψη-
φίων πλήθος δημοτών και 
φίλων οι οποίοι έστειλαν 
το μήνυμα για ένα σαφές 
προβάδισμα στην επαναδι-
εκδίκηση του δημαρχιακού 
θώκου.

Στην εκδήλωση το παρών 
επίσης έδωσαν υποψήφιοι 
Περιφερειακοί σύμβουλοι 
του κ. Χ. Μέτιου, ο υπο-
ψήφιος Περιφερειάρχης κ. 
Χ.Τοψίδης, ο τ. Υπουργός 

Εθνικής Άμυνας και βου-
λευτής κ. Νίκος Παναγιω-
τόπουλος και ο βουλευ-
τήςτου Νομού Καβάλας κ. 
Γιάννης Πασχαλίδης.

Από:
kavalawebnews.gr
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Αναμένεται χειμώνας με 
τριπλή επίθεση γρίπης, 
κορωνοϊού και αναπνευ-
στικού συγκυτιακού ιού 

(RSV).

"Δεν μας φοβίζει η νέα υπο-
παραλλαγή του κορωνοϊού, 

γνωστή και ως Pirola. Από 
τις πρώτες εντυπώσεις, δεν 
φαίνεται για κάτι ιδιαίτερο, 
παρόλο που έχει 30 μεταλ-
λάξεις αυτό το στέλεχος 
επάνω στην Ακίδα του και 
δεν έχουμε ακριβή εικόνα 
του τι ακριβώς μπορεί να 
προκαλέσει από πλευράς 
παθογονικότητας".

Τα παραπάνω ανέφερε την 
Παρασκευή ο Νίκος Τζανά-
κης, καθηγητής Πνευμονι-
ολογίας και αντιπρόεδρος 
της Ελληνικής Πνευμονο-
λογικής Εταιρείας. 

Μιλώντας στην ΕΡΤ, ωστό-
σο, προειδοποίησε πως "τα 
μηνύματα για τον φετινό 
χειμώνα δεν είναι ενθαρρυ-

ντικά καθώς "μας περιμένει 
τριπλή επίθεση γρίπης, κο-
ρωνοϊού και συγκυριακού 
ιού (RSV)".

Όπως ανέφερε χαρακτηρι-
στικά. "αυτή τη στιγμή, στη 
δική μου την κλινική νοση-
λεύονται τέσσερις ανθρώ-
πους με σοβαρά υποκεί-
μενα νοσήματα, τα οποία 
οξύνθηκαν λόγω του ότι 
μολύνθηκαν με κορωνοϊό 
και νοσούν από αυτόν".

Αισιόδοξη ήταν η διαπί-
στωση του καθηγητή πως 
"υπάρχει μια ανοσία της 
κοινότητας στον κορωνοϊό 
η οποία μας προφυλάσσει 
από βαριές λοιμώξεις και 
πνευμονίες που είχαμε το 

πρώτο διάστημα της παν-
δημίας. Πλέον περνάμε την 
Covid – 19 σαν μια απλή 
γρίπη".

Ωστόσο, προειδοποίησε 
πως "οι άνθρωποι οι οποίοι 
έχουν σοβαρά υποκείμενα 
νοσήματα είναι αυτοί που 
παροξύνονται, αποδιοργα-
νώνονται τα υποκείμενα 
νοσήματα τους και τους 
στέλνουν στο νοσοκομείο".

Επιπλέον εξέφρασε την 
ανησυχία του πως "τον χει-
μώνα θα περάσουμε πολύ 
δύσκολα με τον συνδυασμό 
συγκυριακού ιού (RSV), 
γρίπης και κορωνοϊού".

Όσον αφορά στα εμβόλια 

ανέφερε πως "βρισκόμα-
στε πάντα ένα βήμα πίσω 
από τον κορωνοϊό, παρότι 
αναμφισβήτητα προσφέ-
ρουν επιπλέον ανοσία" και 
κατέθεσε την πρότασή του 
"οι άνθρωποι πάνω από 65 
ετών, ιδιαίτερα με σοβαρά 
υποκείμενα νοσήματα, θα 
πρέπει να εμβολιαστούν με 
το επικαιροποιημένο εμβό-
λιο" παρότι όπως είπε "θα 
πρέπει να περιμένουμε από 
την Εθνική Επιτροπή Εμβο-
λιασμών να μας δώσει τις 
κατάλληλες συμβουλές". 
Σύσταση έκανε και για το 
εμβόλιο της γρίπης ενόψει 
του χειμώνα.

Πηγές:
ΕΡΤ

Νίκος Τζανάκης
Δεν μας φοβίζει η παραλλαγή Pirola

Tα 11 γονίδια που έχουν 
μεταλλάξεις που συνδέ-
ονται σημαντικά με τον 

επιθετικό καρκίνο προ-
στάτη περιλαμβάνουν το 
BRCA2.

'Ερευνα του USC και USC 
Norris Comprehensive 
Cancer Center εντόπισε 
μεταλλάξεις σε 11 γονίδια 
που συνδέονται με επιθετι-
κό καρκίνο του προστάτη.

Tα ευρήματα προέρχονται 
από τη μεγαλύτερη σε κλί-
μακα έρευνα στον καρκίνο 
του προστάτη που έχει με-
λετήσει τα εξώνια. Οι επι-
στήμονες ανέλυσαν δείγ-
ματα 17.500 ασθενών με 

καρκίνο προστάτη.

Η έρευνα, στο JAMA 
Oncology, ανακάλυψε με-
ταλλάξεις που συνδέονται 
με υψηλότερο κίνδυνο 
για πιο επιθετικό και πιο 
θανατηφόρο καρκίνο του 
προστάτη, που δεν περι-
λαμβάνονται σε γονιδιακές 
εξετάσεις.

Συνδυάζοντας πληροφο-
ρίες από 18 έρευνες που 
πραγματοποιήθηκαν στις 
ΗΠΑ, την Ευρώπη και την 
Αυστραλία, οι ερευνητές 

ανέλυσαν δείγματα αίμα-
τος ασθενών με καρκίνο 
προστάτη ευρωπαϊκής κα-
ταγωγής, 9.185 από τους 
οποίους είχαν επιθετική 
νόσο και 8.361 που δεν εί-
χαν τέτοια και συνέκριναν 
τη συχνότητα των μεταλ-
λάξεων στις 2 ομάδες.

Στο πρώτο στάδιο της 
έρευνας, οι επιστήμονες 
αλληλούχησαν ολόκληρη 
την ομάδα γονιδίων που 
κωδικοποιούν πρωτεΐνες 
σε σχεδόν το ένα τρίτο των 
συμμετεχόντων.

Στο δεύτερο στάδιο, οι 
ερευνητές χρησιμοποίησαν 
δείγματα από τους υπό-
λοιπους συμμετέχοντες 
και εστίασαν σε υποομάδα 
1.749 γονιδίων που είτε 
είχε φανεί προηγουμένως 
οτι συνδέονταν με τον καρ-
κίνο είτε εμφανίστηκαν ως 
πιθανοί υποψήφιοι αρχικά.

Αυτή η υποομάδα περιέλα-
βε σχεδόν 200 γονίδια που 
εμπλέκονται στην επιδιόρ-
θωση του DNA.

Tα 11 γονίδια που έχουν 
μεταλλάξεις που συνδέο-

νται σημαντικά με τον επι-
θετικό καρκίνο προστάτη 
περιλαμβάνουν το BRCA2. 
Μεταλλάξεις που εντοπί-
στηκαν στην έρευνα, επίσης 
εμφάνιζαν ορισμένοι ασθε-
νείς χωρίς επιθετική νόσο.

Αυτό σημαίνει ότι μεταλλά-
ξεις σε αυτούς, ενδεχομέ-
νως τους βάζουν σε μεγα-
λύτερο κίνδυνο αργότερα ο 
καρκίνος τους να γίνει πιο 
προχωρημένος, σημείωσαν 
οι ερευνητές.

www.iatronet.gr

Εντοπίστηκαν μεταλλάξεις σε 11 γονίδια που συνδέονται με 
επιθετικό καρκίνο προστάτη

Υπογραμμίζοντας τη ση-
μασία του Νοσοκομείου, 
ο Μιχάλης Χρυσοχοΐδης 
τόνισε ότι πρόκειται για 
ένα από τα μεγαλύτερα 
Νοσοκομεία της Ελλά-
δας, το οποίο αποτελεί 
«κορμό» για την Ανατο-
λική Μακεδονία και τη 
Θράκη.

Ο Υπουργός Υγείας, Μιχά-
λης Χρυσοχοΐδης επισκέ-
φθηκε σήμερα, Παρασκευή 
22 Σεπτεμβρίου 2023, το 
Πανεπιστημιακό Γενικό 
Νοσοκομείο Αλεξανδρού-

πολης, όπου και είχε σειρά 
συναντήσεων με τη Διοίκη-
ση, με τους Διευθυντές των 
Κλινικών του Νοσοκομείου, 
όπως και με το σωματείο 
εργαζομένων με αντικείμε-
νο την καλύτερη λειτουρ-
γία του.

Υπογραμμίζοντας τη σημα-
σία του Νοσοκομείου, ο Μι-
χάλης Χρυσοχοΐδης τόνισε 
ότι πρόκειται για ένα από 
τα μεγαλύτερα Νοσοκομεία 
της Ελλάδας, το οποίο απο-
τελεί «κορμό» για την Ανα-
τολική Μακεδονία και τη 

Θράκη και ήδη σχεδιάζεται 
η περαιτέρω ενίσχυσή του 
(εξοπλισμός, προσωπικό), 
ώστε  να δουλέψει στον 
βαθμό που του αξίζει.

Ο Υπουργός Υγείας σημεί-
ωσε ότι το υπουργείο ήδη 
έχει διαθέσει 14 εκατ. ευρώ 
για τον εκσυγχρονισμό των 
υπηρεσιών  και τις αλλαγές 
που απαιτούνται. Δεσμεύ-
τηκε, επίσης ότι άμεσα θα 
προχωρήσουν οι προσλή-
ψεις για την ενίσχυση του 
ιατρικού και νοσηλευτικού 
προσωπικού, όπως και θα 
καλυφθούν θέσεις πανε-
πιστημιακών ιατρών, ώστε 
το  προσωπικό να μπορεί 
να ανταποκριθεί ακόμα 
καλύτερα στα καθήκοντά 
του προσφέροντας ανα-
βαθμισμένες υπηρεσίες 
στους ασθενείς. «Το Εθνι-
κό Σύστημα Υγείας είναι 
ένα σύστημα που υπηρετεί 
τους πολίτες. Κάνουμε μια 
μεγάλη προσπάθεια, ούτως 
ώστε να το βελτιώσουμε, 
να αυξήσουμε το αίσθημα 
ικανοποίησης, να αυξήσου-
με τον βαθμό της ποιότη-
τας των υπηρεσιών», είπε ο 
Υπουργός.

Επιπλέον, ο Μιχάλης Χρυ-
σοχοΐδης συνεχάρη τους 
γιατρούς, τους νοσηλευτές 
και όλους τους εργαζόμε-
νους που συμμετείχαν στην 
πρωτοφανή επιχείρηση εκ-
κένωσης του Νοσοκομείου, 
κατά τη διάρκεια της μεγά-
λης πυρκαγιάς του Αυγού-
στου, διαφυλάττοντας την 
ασφάλεια των ασθενών.

Ολοκληρώνοντας την επί-
σκεψή του, ο Υπουργός 
Υγείας ξεναγήθηκε στην 
Πρότυπη Στεφανιαία Μο-
νάδα της Πανεπιστημιακής 
Καρδιολογικής Κλινικής, 
η οποία μάλιστα είναι πι-
στοποιημένη ως η πρώτη 
Στεφανιαία Μονάδα & Αι-
μοδυναμικό Εργαστήριο σε 
Δημόσιο Νοσοκομείο.

Αναλυτικά οι δηλώσεις του 
Υπουργού Υγείας, Μιχάλη 
Χρυσοχοΐδη:

«Επισκέφθηκα σήμερα ένα 
από τα μεγαλύτερα και 
καλύτερα Πανεπιστημιακά 
Νοσοκομεία της χώρας, 
εδώ στην Αλεξανδρούπο-
λη. Ένα νοσοκομείο «κορ-
μό» για όλη την Ανατολική 
Μακεδονία και Θράκη, με 

αξιοθαύμαστους ανθρώ-
πους, γιατρούς, νοσηλευ-
τές και όλο το υπόλοιπο 
προσωπικό.

Είχα μια εκτεταμένη συζή-
τηση με τους διευθυντές 
όλων των κλινικών και 
προχωράμε στα αναγκαία 
συμπεράσματα, προκειμέ-
νου να οργανώσουμε την 
καλύτερη λειτουργία του 
νοσοκομείου.

Διατέθηκαν ήδη 14εκατ. 
ευρώ για τον εκσυγχρο-
νισμό του Νοσοκομείου 
και όλες τις αλλαγές που 
χρειάζεται, προκειμένου 
να λειτουργήσει καλύτερα. 
Διατίθενται μεγάλα ποσά 
για εξοπλισμούς και προ-
βαίνουμε σε προσλήψεις 
νοσηλευτικού προσωπικού, 
οι οποίες αυτές τις μέρες 
ολοκληρώνονται.

Ήδη, οι μισές ολοκληρώθη-
καν πριν από 3 μέρες και οι 
υπόλοιπες θα ολοκληρω-
θούν μέσα στον Νοέμβριο. 
Συνεπώς, θα έχουμε «φρέ-
σκο αίμα» από πλευράς νο-
σηλευτών, που τόσο ανα-
γκαίοι είναι στο σύστημα.

Το ίδιο, μέχρι το αργότερο 
τέλος Νοεμβρίου, οι και-
νούργιοι γιατροί του ΕΣΥ 
που θα στελεχώσουν τις 
κλινικές του Νοσοκομείου. 
Θα προβούμε σε νέες προ-
σλήψεις γιατρών μέσα στο 
2024. Ένα μέρος αφορά 
στο Νοσοκομείο της Αλε-
ξανδρούπολης.

Και του χρόνου θα προ-
στεθεί ένας αρκετά ικανο-
ποιητικός αριθμός πανεπι-
στημιακών γιατρών που θα 
στελεχώσουν την Ιατρική 
Σχολή, αλλά και το Νοσο-
κομείο και τις κλινικές του 
Πανεπιστημιακού Νοσοκο-
μείου Αλεξανδρούπολης.  
Προσπαθούμε να φέρουμε 
το καλύτερο δυνατό επι-
στημονικό προσωπικό, να 
καλύψουμε τις σημαντικές 
και βασικές ειδικότητες, 
έτσι ώστε το νοσοκομείο 
να δουλέψει στον βαθμό 
που του αξίζει.

www.iatronet.gr

Επίσκεψη Μιχάλη Χρυσοχοΐδη στο Πανεπιστημιακό 
Γ.Ν. Αλεξανδρούπολης

διαβάστε περισσότερα
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Δρομολογήθηκε η λύση 
αλλά πρέπει να ολοκλη-
ρωθούν τα διαδικαστικά

Δεν έχει ακόμη ξεκινήσει τη 
λειτουργία της η Υπηρεσία 
Δόμησης Θάσου για την έκ-
δοση οικοδομικών αδειών, 
όπως τόνισε με δηλώσεις 
του στην ΕΡΑ Καβάλας, ο 
αντιπρόεδρος του Τ.Ε.Ε. – 
Ανατολικής Μακεδονίας, 

Απόστολος Παυλίδης.

«Αυτό το οποίο έχει ξεκινή-
σει, είναι η δρομολόγηση 
ουσιαστικά μιας λύσης στο 
θέμα της έκδοσης οικο-
δομικών αδειών από την 
Υπηρεσία Δόμησης Θάσου. 
Αλλά όπως έχουμε επιση-
μάνει και προηγούμενα, εί-
ναι μία διαδικασία, η οποία 
απαιτεί χρόνο για να εξελι-
χθεί», ανέφερε αρχικά ο κ. 
Παυλίδης.

«Αυτό το οποίο έχει συμ-
βεί είναι ότι ακόμη δεν 
μπορεί το σύστημα να 
μπει σε λειτουργία. Εί-
ναι απαραίτητο δηλαδή 
η προγραμματική σύμ-
βαση, να περάσει από 
το δημοτικό συμβούλιο 
Θάσου και στη συνέχεια 

να ελεγχθεί για τη νομι-
μότητα του…»

«Έτσι λοιπόν έχουμε ορι-
σμένους πολίτες, οι οποίοι 
επικοινώνησαν με το τμήμα 
έκδοσης οικοδομικών αδει-
ών της Θάσου και βλέπουν 
ότι δεν μπορούν να εξυ-
πηρετηθούν ακόμα και ως 
εκ τούτου δημιουργήθηκε 
μία αναστάτωση, για το 
αν τελικά λύθηκε το θέμα 
ή αν έχουμε πρόβλημα. 
Αυτό το οποίο έχει συμβεί 
είναι ότι ακόμη δεν μπο-
ρεί το σύστημα να μπει σε 
λειτουργία. Είναι απαραί-
τητο δηλαδή η προγραμ-
ματική σύμβαση, η οποία 
έχει ήδη κατατεθεί σχετικό 
σχέδιο της στον Δήμο Θά-
σου από τον Αναπτυξιακό 
Οργανισμό του Νέστου, να 

περάσει από το δημοτικό 
συμβούλιο Θάσου και στη 
συνέχεια να ελεγχθεί για 
τη νομιμότητα του και από 
εκεί και πέρα να υπογράφει 
και να ξεκινήσει η πρόσλη-
ψη του προσωπικού που θα 
στελεχώσει την υπηρεσία», 
επισήμανε στη συνέχεια ο 
αντιπρόεδρος του Τ.Ε.Ε. – 
Ανατολικής Μακεδονίας.

«Μέχρι να ολοκληρω-
θούν τα απαραίτητα 
βήματα η Υπηρεσία Δό-
μησης δεν μπορεί να 
λειτουργήσει στη Θάσο 
όπως θα περίμενε κά-
ποιος να λειτουργεί…»

«Είναι μία διαδικασία 
εντελώς απαραίτητη, εί-
ναι προβλεπόμενη και έχει 
εφαρμοστεί και σε άλλες 

περιπτώσεις στην Ελλάδα 
και πρέπει να ακολουθη-
θεί, δεν μπορεί να γίνει με 
κάποιο άλλο τρόπο. Άρα 
μέχρι να ολοκληρωθούν 
αυτά τα βήματα η Υπηρε-
σία Δόμησης δεν μπορεί 
να λειτουργήσει στη Θάσο 
όπως θα περίμενε κάποιος 
να λειτουργεί. Επομένως 
αυτό είναι το ζήτημα. Πε-
ριμένουμε να συνεδριάσει 
το δημοτικό συμβούλιο. 
Βέβαια είναι προεκλογική 
περίοδος και άρα θα πρέπει 
να γίνει με κάποια έκτακτη 
διαδικασία, προκειμένου 
να προχωρήσουμε. Το χει-
ρότερο σενάριο, το οποίο 
πιστεύω ότι θα πρέπει να 
το αποφύγουμε για να μην 
επιβεβαιωθεί στην πράξη, 
είναι εάν δεν είναι δυνα-
τόν να γίνει αυτό πριν από 

τις εκλογές, τότε θα πρέπει 
να περιμένουμε να περιμέ-
νουμε τη νέα διοίκηση, η 
οποία δεν θα είναι πριν από 
την 1η Ιανουαρίου 2024. 
Υπάρχουν κάποιοι που υπο-
στηρίζουν ότι ενδεχόμενα 
μπορεί να δημιουργηθεί μια 
τέτοια καθυστέρηση. Αυτό 
θα μας δημιουργήσει τερά-
στιο πρόβλημα, αλλά δεν 
είναι κάτι το οποίο φαίνεται 
αυτή τη στιγμή ότι μπορεί 
να συμβεί», σημείωσε κατα-
ληκτικά στις δηλώσεις του 
ο αντιπρόεδρος του Τ.Ε.Ε. 
– Α.Μ.  

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Απόστολος Παυλίδης
Απαιτεί χρόνο η λειτουργία της ΥΔΟΜ Θάσου

Ανακοινώθηκαν τα ονό-
ματα των υποψηφίων 
για το Δημοτικό Συμ-
βούλιο και για τα Τοπικά 
Συμβούλια του νησιού, 
τα οποία όπως τονίζε-
ται τα ξέρουν «μέχρι κι 
οι πέτρες» στην περιοχή 
τους

Στο ψηφοδέλτιο της «Λαϊ-
κής Συσπείρωσης» Θάσου 
βρίσκονται εργαζόμενοι, 
συνδικαλιστές πρωτοπό-
ροι στα σωματεία τους και 
στους χώρους δουλειάς, 
που μπαίνουν μπροστά, συ-
γκρούονται με την κυβέρ-
νηση, την εργοδοσία και το 
κράτος της, την αντεργατι-

κή πολιτική, που πάνω της 
«ανθίζει» η άγρια εκμετάλ-
λευση.

Στο ψηφοδέλτιο της «Λαϊ-
κής Συσπείρωσης» Θάσου 
βρίσκονται αυτοαπασχο-
λούμενοι ΕΒΕ, μαχητικοί 
αγωνιστές στον κλάδο τους 
για το εισόδημα που χτυ-
πιέται βάναυσα, ενάντια 
στους νόμους και την πο-
λιτική που τους σπρώχνει 
στο «κάθε χρόνο και χειρό-
τερα».

Βρίσκονται βιοπαλαιστές 
αγρότες, που ήρθαν απέ-
ναντι σε όλες τις κυβερνή-
σεις, ενάντια στην πολιτική 

της ΕΕ που τους ξεκληρίζει. 
Πρωτοπόροι στους αγώνες 
για μέτρα στήριξης του ει-
σοδήματος, για να μπορούν 
να μείνουν και να παρά-
γουν στον τόπο τους.

Στο ψηφοδέλτιο της «Λαϊ-
κής Συσπείρωσης» Θάσου 
βρίσκονται αγωνιστές που 
τους ξέρουν «μέχρι κι οι 
πέτρες» στην περιοχή τους. 
Που δεν βάζουν νερό στο 
κρασί τους για την υπερά-
σπιση των εργατικών – λα-
ϊκών συμφερόντων και των 
σύγχρονων αναγκών! Κα-
ταξιωμένοι μέσα από μάχες 
για κάθε μικρό και μεγάλο 
πρόβλημα που «καίει» τον 
λαό και οξύνει η αντιλαϊκή 
πολιτική. Από το να σωθεί 
το σπίτι του διπλανού στον 
πλειστηριασμό, στην πλημ-
μύρα, στην πυρκαγιά, μέχρι 
να έχουν παιδιά, γονείς και 
εκπαιδευτικοί σύγχρονα και 
ασφαλή σχολεία.

Κι από το να στελεχωθεί με 
προσωπικό το Κέντρο Υγεί-
ας, μέχρι να παρθούν μέτρα 
αντιπυρικής, αντιπλημμυρι-
κής, αντισεισμικής προστα-
σίας, για την προστασία του 

περιβάλλοντος.

Υπάρχει λύση, υπάρχει διέ-
ξοδος.

Ήρθε η ώρα να μιλήσει ο 
λαός.

Ήρθε η ώρα της ΛΑΪΚΗΣ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗΣ.

Η «Λαϊκή Συσπείρωση» 
Θάσου θέλει και μπορεί να 
δώσει δύναμη στο λαϊκό κί-
νημα, αποτελεσματικότητα 
στον αγώνα που θα απο-
καλύπτει, θα δυσκολεύει τα 
αντιλαϊκά μέτρα, θα στηρί-
ζει τα λαϊκά συμφέροντα.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

ΖΗΤΩ ΚΑΘΑΡΙΣΤΡΙΑ
 

ΓΙΑ ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΟ AIRBNB
ΣΤΗΝ ΝΕΑ ΠΕΡΑΜΟ / ΕΛΑΙΟΧΩΡΙ

7€/ΩΡΑ
ΑΠΑΙΤΕΙΤΑΙ ΜΕΤΑΦΟΡΙΚΟ ΜΕΣΟ

6930 398 756

Οι 85 υποψήφιοι με το ψηφοδέλτιο της 
«Λαϊκής Συσπείρωσης» στη  Θάσο

Ο δήμαρχος Θάσου και 
επικεφαλής του συνδυα-
σμού «Σύμπραξη Ευθύνης» 
Ελευθέριος Κυριακίδης 
έκανε την παρακάτω δή-

λωση:

Απογοήτευση προκαλεί 
στον κ. Μερέση η εύρεση 
λύσης στο πρόβλημα έκ-
δοσης οικοδομικών αδειών 
από την ΥΔΟΜ Θάσου.

Ο κ. Μερέσης μέσα στην 
άκρατη παροχολογία και 
την ακατάσχετη αοριστο-
λογία του ΑΓΝΟΕΙ βασικά 
στοιχεία της πραγματικό-
τητας σχετικά με το ζήτημα 
των Οικοδομικών Αδειών.

ΑΓΝΟΕΙ ότι στις 

06/06/2023 εξεδόθη η υπ. 
αριθμ. 81260/06-06-2023 
(ΦΕΚ 3811/΄Β/12-06-
2023) Διαπιστωτική Πράξη 
του Γραμματέα της Απο-
κεντρωμένης Διοίκησης 
Μακεδονίας – Θράκης η 
οποία κατέτασσε τον Δήμο 
Θάσου στην κατηγορία των 
Δήμων «που έχουν Υ.ΔΟΜ. 
από 01.01.2023» και είναι 
«Άνευ επάρκειας ελάχιστης 
στελέχωσης», δέχεται δε 
«διοικητική υποστήριξη» 
από το Δήμο Καβάλας.

ΑΓΝΟΕΙ ότι η ισχύουσα νο-

μοθεσία επιτρέπει τη λήψη 
αποφάσεων που αφορούν 
σε εξαιρετικές περιπτώσεις 
όπως αναμφισβήτητα εί-
ναι αυτή των οικοδομικών 
αδειών.

ΑΓΝΟΕΙ ότι ένας Δήμος 
οφείλει να χρησιμοποιεί 
όλα τα ένδικα μέσα εξα-
ντλώντας κάθε νόμιμο 
μέσο προκειμένου να επι-
λύσει ένα ζήτημα που αφο-
ρά στους πολίτες.

Ο ίδιος, άλλωστε, υπόσχε-
ται χωρίς να αναφέρεται σε 

συγκεκριμένη πρόταση επί-
λυσης, ότι θα επιτύχει την 
έκδοση Οικοδομικών Αδει-
ών από την ΥΔΟΜ Θάσου 
μέσα σε έξι μήνες από την 
άσκηση των καθηκόντων 
του ως νέα Διοίκηση του 
Δήμου. Άρα μεταθέτει τη 
λύση, εάν την έχει βρεί, για 
τον Ιούνιο του 2024.

Εάν, τώρα, του προκαλεί 
απογοήτευση η εύρεση 
λύσης και η εφαρμογή της 
σε σύντομο χρόνο προς 
όφελος των πολιτών τότε 
αποδεικνύει ξεκάθαρα ότι 

στόχος του είναι η υποσχε-
σιολογία, η παραπλάνηση 
των συνδημοτών μας και 
όχι η επίλυση των προβλη-
μάτων του τόπου μας.

Ο Επικεφαλής του Συν-
δυασμού

Σύμπραξη Ευθύνης

Κυριακίδης Ελευθέριος

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

Απάντηση του δημάρχου Θάσου στον Λευτέρη Μερέση 
για την ΥΔΟΜ

διαβάστε περισσότερα
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Ελληνοτουρκικά 
Προς συμφωνία για το μεταναστευτικό με την 
Τουρκία - Τι είπαν Μητσοτάκης με Ερντογάν, τι θα κάνει η ΕΕ

Κοινά βήματα χωρίς 
καχυποψία στο μετανα-
στευτικό είναι το ζητού-
μενο, όπως προέκυψε 
από τη συζήτηση των 
δύο ηγετών - Πιθανή 
υπογραφή συμφωνίας 
στο Ανώτατο Συμβούλιο 
της Θεσσαλονίκης - Ενη-
μερώθηκε η ΕΕ

Πέρα από την εξομάλυν-
ση των ελληνοτουρκικών 
σχέσεων και τα προσεκτι-
κά βήματα που πρέπει να 
ακολουθηθούν προς αυτή 
την κατεύθυνση, το μετα-
ναστευτικό ήταν, σύμφω-
να με κυβερνητική πηγή, 
το θέμα που συζητήθηκε 
εκτενώς στις παραγωγικές 
συνομιλίες του Κυριάκου 

Μητσοτάκη με τον Ρετζέπ 
Ταγίπ Ερντογάν - έκφραση 
που χρησιμοποίησε ο ίδιος 
ο πρωθυπουργός.

Εξάλλου, θεωρούνταν ανα-
πόφευκτο να μην πέσει στο 
τραπέζι των συζητήσεων 
το θέμα αυτό, με δεδομένο 
πως από τον Ιούλιο μέχρι 
σήμερα οι ροές των παρά-
νομων μεταναστών προς 
τη χώρα μας είναι ιδιαίτερα 
αυξημένες και προέρχο-
νται, κατά κύριο λόγο, από 
τη γειτονική Τουρκία.

Συγκεκριμένα, αναφέρει η 
ίδια πηγή, ο πρωθυπουρ-
γός και ο Τούρκος πρόε-
δρος συζήτησαν τους τρό-
πους με τους οποίους θα 

μπορούσαν να οικοδομή-
σουν μια σχέση συνεργασί-
ας χωρίς καχυποψία, ώστε 
το μεγάλο πρόβλημα της 
παράνομης μετανάστευ-
σης να αντιμετωπιστεί από 
κοινού για να έχει καλύτε-
ρα αποτελέσματα. Όπως 
ανέφερε χαρακτηριστική η 
κυβερνητική πηγή «το θέμα 
είναι, πλέον, να ξεκινήσουν 
να συνομιλούν τα Λιμενικά 
της Ελλάδας και της Τουρ-
κίας μεταξύ τους, καθώς 
και οι αρμόδιοι υπουργοί, 
ώστε να μην πέφτουν βάρ-
κες με δεκάδες μετανάστες 
στη θάλασσα».

Πιθανή υπογραφή συμφω-
νίας στο προσεχές Ανώτα-
το Συμβούλιο Συνεργασίας 

Ελλάδας και Τουρκίας

Από εκεί και πέρα, έπειτα 
από τη συζήτηση που είχε 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
με τον Ταγίπ Ερντογάν και 
τη σχετική προεργασία που 
είχε γίνει από τους υπουρ-
γούς Εξωτερικών, Γιώρ-
γο Γεραπετρίτη και Χακάν 
Φιντάν, επίσης στη Νέα 
Υόρκη και στο περιθώριο 
των εργασιών της Γενικής 
Συνέλευσης του ΟΗΕ, η 
πηγή τονίζει πως θα πρέ-
πει να θεωρείται πιθανή η 
υπογραφή συμφωνίας για 
το μεταναστευτικό κατά 
τη διάρκεια του Ανωτάτου 
Συμβουλίου Συνεργασί-
ας Ελλάδας και Τουρκίας 

που προγραμματίζεται για 
τις αρχές Δεκεμβρίου στη 
Θεσσαλονίκη.

Ενημέρωσε τη Γιόχανσον ο 
Γεραπετρίτης

Προς ενίσχυση των παρα-
πάνω και σύμφωνα με όσα 
αναφέρουν καλά πληροφο-
ρημένες πηγές, την Πέμπτη 
και πριν ξεκινήσει το ταξίδι 
της επιστροφής της πρω-
θυπουργικής αποστολής 
στην Ελλάδα, ο Γιώργος 
Γεραπετρίτης συναντήθηκε 
στη Νέα Υόρκη με την Ευ-
ρωπαία Επίτροπο Ίλβα Γιό-
χανσον, προκειμένου να την 
ενημερώσει για τα αποτε-
λέσματα των συζητήσεων 
Μητσοτάκη - Ερντογάν για 
το μεταναστευτικό.

Επίσημες πηγές δεν επιβε-
βαιώνουν προσώρας ότι 
η ΕυρωπαΛική Ένωση θα 
ρίξει στο τραπέζι επιπλέον 
κονδύλια για την Άγκυρα, 
ώστε να ωθήσουν τις τουρ-
κικές αρχές να ελέγξουν 
πιο αποτελεσματικά τις με-
ταναστευτικές ροές που ξε-
κινούν από τα εδάφη τους 
για να περάσουν τα ευρω-
παϊκά σύνορα.

Καθορισμένο πλαίσιο με 
προσεκτιμά βήματα γα την 
εξομάλυνση των σχέσεων

Από εκεί και πέρα, στο θέμα 
της εξομάλυνσης των ελ-
ληνοτουρκικών σχέσεων 
και σύμφωνα με όσα ανέ-
φερε κυβερνητική πηγή, το 
πλαίσιο είναι καθορισμένο 
και έχει ένα συγκεκριμένο 
ορόσημο, το Ανώτατο Συμ-
βούλιο Συνεργασίας στις 7 

Δεκεμβρίου στη Θεσσαλο-
νίκη, το οποίο έχει συμβο-
λική και πολιτική σημασία. 
Ωστόσο, οι κινήσεις που 
θα γίνουν, θα είναι προσε-
κτικές και βήμα-βήμα ως 
προς τον πολιτικό διάλο-
γο, καθώς υπάρχουν λεπτά 
και δύσκολα ζητήματα, για 
τα οποία δεν μπορούν να 
μπουν συγκεριμένα χρονο-
διαγράμματα, καθώς αυτά 
που θα προκύψουν θα 
έχουν ουσιαστικό και όχι 
διακοσμητικό χαρακτήρα.

Στο φλέγον ζήτημα του 
Κυπριακού, αυτό που προ-
κύπτει από την ελληνική 
πλευρά, είναι πως η Αθήνα 
είναι θετική, επί της αρχής, 
στον ορισμό ειδικού απε-
σταλμένου από τον ΟΗΕ, 
ο οποίος θα συμβάλλει στο 
να διερευνηθεί το έδαφος 
για επανέναρξη των δια-
πραγματεύσεων, καθώς και 
στη διερεύνηση της δυνα-
τότητας να συγκληθεί Τρι-
μερής.

Για τα ενεργειακά, η ελλη-
νική πλευρά σημειώνει πως 
δεν έχει πρόβλημα, επί της 
αρχής, με την επιθυμία της 
Τουρκίας να αναβαθμίσει 
τον ενεργειακό της ρόλο, 
ξεκαθαρίζοντας παράλλη-
λα πως η ισχυρή σχέση που 
έχει αναπτύξει η Ελλάδα με 
το Ισραήλ, δεν μπορεί να 
επηρεαστεί από την οποια-
δήποτε διαπραγμάτευση 
της Ιερουσαλήμ με την 
Άγκυρα σε αυτό το πεδίο.  

ποστολή στη Νέα Υόρκη: 
Γρηγόρης Τζιοβάρας 
www.protothema.gr

Μητσοτάκης στο Bloomberg 
Με το 112 σώζουμε ζωές, αυτό δεν υπήρχε στη Χαβάη και το Μάουι

«Η Ελλάδα έχει επιστρέ-
ψει για τα καλά» ήταν το 
μήνυμα του πρωθυπουρ-
γού, που διαβεβαίωσε 
ότι η Ελλάδα θα πετύχει 
τοςυ δημοσιονομικούς 
στόχους

«Χαίρομαι που η ελληνική 
οικονομία έχει αποδειχθεί 
εξαιρετικά ανθεκτική. Θα 
έχουμε σημαντικούς ρυθ-
μούς ανάπτυξης για το 
2023, περιμένω ανάπτυξη 
της τάξης του 2%» τόνισε 
μεταξύ άλλων, μιλώντας 
στο Bloomberg ο πρωθυ-
πουργός Κυριάκος Μητσο-
τάκης.

«Ο στόχος μου ήταν πάντα 
να υπερβαίνουμε σημαντι-

κά τον μέσο όρο ανάπτυξης 
της ευρωζώνης και νομίζω 
ότι αυτή είναι μια επιτυχία, 
λαμβάνοντας υπ' όψιν αυτά 
συνέβησαν στην Ελλάδα 
την τελευταία δεκαετία. Η 
Ελλάδα έχει επανέλθει για 
τα καλά. Μόλις κέρδισαμε 
τη δεύτερή μας κυβερνη-
τική εντολή με μία μεταρ-
ρυθμιστική ατζέντα. Μόλις 
πήραμε την επενδυτική 
βαθμίδα, που ήταν σημα-
ντική για τη χώρα μετά από 
13 πολύ δύσκολα χρόνια 
και, αν δείτε όλους τους 
δείκτες, πηγαίνουμε πολύ 
καλύτερα από τον μέσο 
όρο της ευρωζώνης και 
είμαι συγκρατημένα αισι-
όδοξος ότι μπορούμε να 
διατηρήσουμε την πορεία» 

συμπλήρωσε ο κ. Μητσο-
τάκης.

Σύμφωνα με τον πρωθυ-
πουργό, «το γεγονός ότι 
πήραμε την επενδυτική 
βαθμίδα μας βοηθάει με το 
κόστος δανεισμού μας, το 
οποίο είναι πολύ σημαντικό 
για τα δημόσια οικονομικά. 
Παράλληλα, είμαστε όμως 
προσηλωμένοι στη διατή-
ρηση της δημοσιονομικής 
πειθαρχίας, αντιλαμβανό-
μαστε πόση σημαντική είναι 
αυτή για τις κεφαλαιαγο-
ρές. Θα έχουμε πρωτογε-
νές πλεόνασμα 0,7% αυτό 
το έτος και υψηλότερο 
πρωτογενές πλεόνασμα 
το 2024. Κι αισθάνομαι 
ότι μπορούμε να πιάσουμε 
αυτούς τους δημοσιονο-
μικούς στόχους χωρίς να 
θυσιάσουμε την ανάπτυξή 
μας. Αν δείτε τα νούμερα 
του τουρισμού, ήταν αξιο-
θαύμαστα αυτή τη χρονιά 
και φαίνεται ότι υπάρχει μία 
τάση στην Ευρώπη, παρά 
την ύφεση, οι άνθρωποι να 
συνεχίζουν να ταξιδεύουν 
και να προτιμούν την Ελλά-
δα έναντι άλλων μεσογεια-
κών προορισμών».

Αναφερόμενος στον του-
ρισμό, υποστήριξε ότι «οι 
άνθρωποι ακόμα απολαμ-
βάνουν τη ζέστη της Μεσο-
γείου και θέλουν να έρθουν 
στη Μεσόγειο και ειδικά 
στην Ελλάδα κατά τη διάρ-
κεια του καλοκαιριού, γιατί 
θέλουν να περάσουν χρόνο 
στην παραλία. Η κλιματική 
αλλαγή είναι μία ευκαιρία 
να επεκτείνουμε την του-
ριστική σεζόν. Ναι, ίσως 
έχει ζέστη τον Ιούλιο και 
τον Αύγουστο στην Ελλά-
δα, αλλά πάντα θα έχουμε 
αρκετούς ανθρώπους να 
έρχονται εκείνη την περίο-
δο τώρα, αλλά έχουμε πε-
ρισσότερους ανθρώπους 
που ενδιαφέρονται να 
έρθουν στην Ελλάδα τον 
Μάρτιο και τον Απρίλιο ή 
τον Οκτώβριο και τον Νο-
έμβριο, που έρχονται καθ' 
όλη τη διάρκεια του χρόνου 
στις πόλεις μας και να επε-
κτείνουμε την τουριστική 
μας περίοδο». 

Σχετικά με την κλιματική 
κρίση, επισήμανε ότι «είναι 
εδώ και είναι εδώ για τα 
καλά. Πάντα είχαμε πυρ-
καγιές στη Μεσόγειο, αλλά 

είχαμε ιδιαίτερα έντονες 
πυρκαγιές αυτή τη χρονιά. 
Επίσης, είχαμε και ιστορι-
κές πλημμύρες. Πρέπει να 
εστιάσουμε περισσότερο 
στη βραχυπρόθεσμη προ-
σαρμογή και αυτό είναι κάτι 
που επισημαίνω και στους 
Ευρωπαίους ομολόγους 
μου. Ξοδεύουμε τρία εκατ. 
ευρώ για τη μακροπρό-
θεσμη μείωση των ρύπων 
και είναι σωστό αυτό που 
κάνουμε, αλλά παράλληλα 
πρέπει να υποστηρίζουμε 
τους ανθρώπους, όταν χά-
νουν τις περιουσίες ή τα 
σπίτια τους ως αποτέλεσμα 
των κλιματικών καταστρο-
φών σήμερα. Συνεπώς, 
πρέπει να είμαστε πιο απο-
τελεσματικοί στη διαχείριση 
αυτών των καταστροφών, 
έχουμε κανει αρκετή προ-
οδο. Έχουμε το 112, με το 
οποίο σώζουμε ζωές. Αυτό 
δεν υπήρχε στη Χαβάη και 
στο Μάουι και όταν βλέπω 
την καταστροφή εκεί, είναι 
εξαιρετικά οδυνηρό. Χρησι-
μοποιούμε την τεχνολογία 
με πιο έξυπνο τρόπο, ώστε 
τουλάχιστον να σώσουμε 
τη ζωή των ανθρώπων».

Όσον αφορά στα ενεργεια-
κά, είπε ότι «η Ελλάδα είναι 
μία από τις 10 μεγαλύτερες 
παραγωγούς ανανεώσιμων 
πηγών ενέργειας από τον 
αέρα και τον ήλιο. Φυσι-
κά, σε βραχυπρόθεσμη και 
μεσοπρόθεσμη ανάλυση, 
θα χρειαστεί να βασιζόμα-
στε στο φυσικό αέριο για 
να κάνουμε μεταφορές. Η 
Ελλάδα παίζει έναν εξαι-
ρετικά σημαντικό ρόλο 
στο ευρωπαϊκό ενεργειακό 
σύστημα, γιατί είμαστε ση-
μείο εισόδου για το φυσι-
κό αέριο, το οποίο μπορεί 
να φτάσει όσο και στην 
Ουκρανία. Η Ελλάδα είναι 
πυλώνας γεωπολιτικής και 
ενέργειαε και σταθερότη-
τας στην ανατολική Μεσό-
γειο και αυτό έχει ενισχυθεί 
μετά την εισβολή της Ρωσί-
ας στην Ουκρανία».

www.protothema.gr

διαβάστε περισσότερα
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KAVALA EXPO 2023
Πιο δυναμική, πιο λαμπρή, με πολλούς εκθέτες
και πολλά δρώμενα

«Προσπαθούμε και φέ-
τος να έχουμε μία έκ-
θεση δυναμική, με εκ-
θέτες, με προϊόντα, με 
επισκέπτες, ώστε στο 
τέλος πραγματικά ο 
απολογισμός να είναι 
πολύ θετικός. Καλούμε 
και τις επιχειρήσεις μας 
να δηλώσουν δυναμικό 
«παρών» και τους επι-
σκέπτες, τους συμπο-
λίτες μας και όχι μόνο, 
από την Παρασκευή 29 
Σεπτεμβρίου μέχρι και 
τη Δευτέρα 2 Οκτωβρί-
ου, να είναι κοντά στους 
επιχειρηματίες, να δώ-

σουμε ένα μήνυμα ότι 
η επιχειρηματικότητα 
παρά τις δυσκολίες πα-
ραμένει ζωντανή».

Τα παραπάνω τόνισε στο 
πλαίσιο δηλώσεων που 
έκανε στην τοπική ΕΡΑ, 
ενόψει της KAVALA EXPO 
2023, ο πρόεδρος του Επι-
μελητηρίου Καβάλας, Μάρ-
κος Δέμπας.

«Την επόμενη Παρασκευή 
29 Σεπτεμβρίου στις 19:30, 
ανοίγουν οι πύλες για την 
29η  KAVALA EXPO. Αυτή 
η έκθεση είναι για μας ένα 
από τα κορυφαία γεγονότα 
για την επιχειρηματικότητα 
και την τοπική οικονομία», 
ανέφερε αρχικά στις δηλώ-
σεις του ο Μάρκος Δέμπας.

«Νομίζω ότι τα δρώμενα 
που έχουμε προσθέσει 
φέτος θα προσελκύσουν 
ακόμη περισσότερους 
επισκέπτες, γιατί το με-
γάλο στοίχημα για εμάς 

είναι διπλό. Πρώτον να 
έχουμε επιχειρήσεις ως 
εκθέτες και φυσικά χι-
λιάδες επισκέπτες που 
θα βρεθούν στη Νέα 
Καρβάλη και στο Εκθε-
σιακό Κέντρο…»

«Στόχος μας είναι η 
KAVALA EXPO 2023 να 
μπορέσει να γίνει ακόμη 
πιο λαμπρή. Νομίζω ότι τα 
δρώμενα που έχουμε προ-
σθέσει φέτος θα προσελκύ-
σουν ακόμη περισσότερους 
επισκέπτες, γιατί το μεγάλο 
στοίχημα για εμάς είναι δι-
πλό. 
Πρώτον να έχουμε επιχει-
ρήσεις ως εκθέτες και φυ-
σικά χιλιάδες επισκέπτες 
που θα βρεθούν στη Νέα 
Καρβάλη και στο Εκθεσι-
ακό Κέντρο «Απόστολος 
Μαρδύρης» μέχρι και τις 2 
Οκτωβρίου. Στη διάρκεια 
της KAVALA EXPO 2023, 
θα μετέχουν πολλές τοπικές 
επιχειρήσεις, αλλά και από 
άλλες Περιφέρειες της χώ-

ρας, όπως και επιχειρήσεις 
από το εξωτερικό. Υπάρχει 
μία πολύ δυναμική παρου-
σία της Σερβίας, αλλά και 
της Βουλγαρίας. Μάλιστα 
το λιμάνι του Μπουργκάς 
θα και η τιμώμενη περιοχή 
στη φετινή έκθεση. 
Επιχειρήσεις που θα έχουν 
τη δυνατότητα μέσα σε 
αυτό το τετραήμερο, να 
παρουσιάσουν τα προϊόντα 
τους, να έρθουν σε επαφή 
με εν δυνάμει καταναλωτές 
και το επόμενο στοίχημα 
είναι να έχουμε μία πολύ 
μεγάλη και αυξημένη επι-
σκεψιμότητα. Είδαμε ότι 
πράγματι βοηθάνε μέσα 
στο χώρο των περιπτέρων 
όλες οι γαστρονομικές εκ-
δηλώσεις, καθώς προσελ-
κύουν κόσμο», σημείωσε 
στη συνέχεια ο πρόεδρος 
του Επιμελητηρίου Καβά-
λας. 

«Θα έχουμε τον Μιχάλη 
Χατζηγιάννη στο κλείσι-
μο της έκθεσης μας, τη 

Δευτέρα 2 Οκτωβρίου, 
θα έχουμε την Κυρια-
κή 1 Οκτωβρίου τους 
Onirama, τους Φορτίσι-
μο την Παρασκευή, DJ 
party – Επίσης θα συ-
γκεντρωθούν και χρή-
ματα για τους πληγέντες 
της Θεσσαλίας»

«Προσθέτουμε και ενισχύ-
ουμε ακόμα περισσότερο 
φέτος τις μουσικές συ-
ναυλίες. Θα έχουμε τον 
Μιχάλη Χατζηγιάννη στο 
κλείσιμο της έκθεσης μας, 
τη Δευτέρα 2 Οκτωβρίου, 
θα έχουμε την Κυριακή 1 
Οκτωβρίου τους Onirama, 
τους Φορτίσιμο την Παρα-
σκευή, DJ party, θα λέγα-
με μία φοιτητική βραδιά, 
μιας που ξεκινάει και η νέα 
φοιτητική περίοδος. Με το 
food truck festival που θα 
είναι μαζί με τις συναυλίες 
στον εξωτερικό χώρο της 
έκθεσης, θα προσελκύσου-
με ακόμα περισσότερους 
επισκέπτες που θα έχουν 

την ευκαιρία να δουν τους 
εκθέτες, τις τοπικές επιχει-
ρήσεις, αλλά ταυτόχρονα 
και να διασκεδάσουν. Να 
προσθέσω ότι επειδή δεν 
φεύγουν από το μυαλό μας 
οι πληγέντες της Θεσσαλί-
ας, θα υπάρχει η δυνατότη-
τα στους επισκέπτες να ενι-
σχύσουν την προσπάθεια 
που θα κάνουμε και εμείς. 
Ήδη έχουμε πάρει απόφα-
ση ως Επιμελητήριο να συ-
γκεντρώσουμε και να στεί-
λουμε καταρχήν νερά που 
είναι το πρώτο και βασικό 
είδος. Από εκεί και πέρα 
με τον δικό τους τρόπο και 
ευαισθησία, ο κάθε επισκέ-
πτης θα μπορεί να ενισχύ-
σει τους πληγέντες και τα 
χρήματα τα οποία θα συλ-
λέξουμε θα φύγουν προς 
τις πληγείσες περιοχές της 
Θεσσαλίας», επισήμανε 
καταληκτικά ο Μάρκος Δέ-
μπας.

Από:
Εφημερίδα ΕΝΗΜΕΡΟΣ

«Κόκκινα» δάνεια
Δικαίωμα επαναγοράς αποκτούν οι δανειολήπτες 
Ποιες οι προϋποθέσεις
«Κλειδί» η αξία του ακι-
νήτου σε σχέση με την 
αξία της οφειλής, αλλά 
και ο δείκτης χρέους 
προς εισόδημα (debt to 
income) – Τα οφέλη για 
servicers, εταιρείες πι-
στώσεων και δανειολή-
πτες

Τη δυνατότητα να αγορά-
σουν πίσω το «κόκκινο» 
δάνειό τους που μεταβιβά-
στηκε σε κάποιο fund, στο 
πλαίσιο των τιτλοποιήσεων 
και πλέον βρίσκεται υπό τη 
διαχείριση των servicers 
θα έχουν οι δανειολήπτες, 
λαμβάνοντας «κούρεμα» 
της οφειλής, αλλά και νέο 
δάνειο από εξειδικευμέ-
νους «παίκτες» της αγοράς, 
με πιο ευνοϊκούς όρους, 
προκειμένου σταδιακά να 
επιστρέψουν στην κανονι-

κότητα.

Ειδικότερα, η διαδικα-
σία θα έχει ως εξής: Έστω 
ότι ένας δανειολήπτης 
χρωστάει 120.000 ευρώ 
και η κατοικία του αξίζει 
100.000 ευρώ. Ο servicer 
που είναι επιβαρυμένος με 
τις ανακτήσεις, συμφωνεί 
σε μία ρύθμιση, η οποία θα 
προβλέπει:

α) την καταβολή από τον 
ίδιο τον δανειολήπτη ενός 
μικρού ποσού, για παρά-
δειγμα, 10.000 ευρώ και

β) το «κούρεμα» της οφει-
λής, εν προκειμένω 40.000 
ευρώ.

Κατόπιν αυτού, το νέο χρέ-
ος έχει μειωθεί στα 70.000 
ευρώ (120.000 ευρώ αρχι-

κά – 10.000 ευρώ η προ-
καταβολή – 40.000 ευρώ 
το haircut), για τα οποία 
ο δανειολήπτης μπορεί να 
λάβει χρηματοδότηση από 
εταιρείες DPOs (Discount 
Pay Off). «Πρόκειται για 
ένα σχήμα που θα είναι win 
win για όλους αφού η μεν, 
εταιρεία που δίνει τη χρη-
ματοδότηση θα βγάλει την 
απόδοσή της, ο δε, servicer 
που διαχειρίζεται σήμερα 
το δάνειο θα λάβει ένα ικα-
νοποιητικό ποσό ανακτήσε-
ων που θα είναι νόμιμο και 
πρέπον για την τιτλοποίηση 
και τέλος, ο δανειολήπτης 
θα έχει μία οφειλή, η οποία 
θα είναι χαμηλότερη από 
αυτή που έχει σήμερα, με 
καλύτερο επιτόκιο και μι-
κρότερη μηνιαία δόση, ενώ 
το γεγονός ότι η αξία του 
ακινήτου του είναι υψη-

λότερη από το δάνειο (και 
μάλιστα, χωρίς να υπολο-
γίζεται η προσδοκία για πε-
ραιτέρω αύξηση των τιμών 
των ακινήτων) του δίνει 
κίνητρο να είναι συνεπής 
στην αποπληρωμή», σημει-
ώνουν αρμόδιες πηγές.

Οι προϋποθέσεις
«Το δικαίωμα της επανα-
γοράς θα δοθεί κυρίως σε 

αυτούς που έχουν τη δυ-
νατότητα να αποπληρώ-
σουν», σχολιάζουν οι ίδιες 
πηγές, ξεκαθαρίζοντας πως 
για να λάβει κάποιος χρη-
ματοδότηση θα πρέπει και 
σε αυτή την περίπτωση να 
πληροί τα τραπεζικά κριτή-
ρια. «Καμία εταιρεία δεν θα 
δεχθεί να χρηματοδοτήσει 
κάποιον που θα ξέρει ότι σε 
λίγο καιρό το δάνειό του θα 

‘ξανασκάσει’», προσθέτουν.

www.newmoney.g

διαβάστε περισσότερα
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510 220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

ΜΑΘΗΤΕΣ ΚΑΙ ΒΑΘΜΟΘΗΡΙΑ

Έτσι πέθανε το αρχαίο Ελληνικό πνεύμα
Ο Μέγας Θεοδόσιος μπορεί να απαγόρευσε τη λατρεία των Θεών του Ολύμπου, ο Ιουστινιανός όμως έκλεισε 
το 529 την Ακαδημία Αθηνών και απαγορεύει τη διδασκαλία της φιλοσοφίας σε όλη την επικράτεια.

Στην Αθήνα του Πλάτωνα και του Δημοσθένη επαναλειτούργησε πανεπιστήμιο μόλις το 1840, μετά δηλαδή 
13 αιώνες. 

Στον Ιουστινιάνειο Κώδικα υπάρχουν εκφράσεις όπως  ‘’Ελληνική πλάνη’’,  ‘’ Νόσος της Ελληνικής μανίας’’,  
‘’Ελληνική ψευδοδοξία’’ κ.λ.π. 

Οι τελευταίοι 7 σοφοί καθηγητές της Ακαδημίας Αθηνών κατέφυγαν στον Πέρση Βασιλιά Χοσρόη τον Α’ 
όμως ο Ιουστινιανός καθιέρωσε την ελληνική γλώσσα ως επίσημη του Βυζαντίου. Μυστήρια!

8.9.1944 
Εκτελείται στο Χαϊδάρι από τους Γερμανούς η ηρωίδα Λέλα Κα-
ραγιάννη, αρχηγός της αντιστασιακής οργάνωσης ‘’Μπουμπουλί-
να’’. Ένα ακόμα έγκλημα των Γερμανών λίγες μέρες πριν αποχω-
ρήσουν από την Αθήνα.

9.9.1941
Ιδρύεται στην Αθήνα ο ΕΔΕΣ με αρχηγό τον στρατηγό Ναπολέο-
ντα Ζέρβα. Ο ΕΔΕΣ συνέβαλε αποφασιστικά στην απελευθέρωση 
της Ελλάδος. Οι ισχυρές αντάρτικες ομάδες που συγκρούστηκαν 
νικηφόρα με τους κατακτητές στην Ήπειρο και στην Αιτωλοακαρ-
νανία. Συνεργάστηκε στενά με το Συμμαχικό Στρατηγείο Μέσης 
Ανατολής και με τον ΕΛΑΣ. Αργότερα συγκρούστηκε μαζί του για 
ιδεολογικούς λόγους.

11.9.1846
Ιδρύεται στην Αθήνα η Γαλλική Αρχαιολογική Σχολή.
.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Οι πιο καλοί και δυνα-
μικοί μαθητές θέλουν 
να ξεχωρίζουν και να 

γίνονται συνεχώς καλύτεροι. 
Στόχος τους είναι πάντα να 
θριαμβεύουν στα διαγωνί-
σματα και διεκδικούν άρι-
στες γραπτές και προφορικές 
επιδόσεις.

 Υπάρχει περίπτωση 
να είναι πρόβλημα ένας μα-
θητής που θέλει να είναι άρι-
στος; 

 Το πρόβλημα ξεκινάει 
όταν ο μαθητής αποκτά εμ-
μονή με την αριστεία καθώς 
τα κίνητρα ή/και η μέθοδός 
του για να επιτύχει τις άρι-
στες επιδόσεις του, είναι λά-
θος.

 Καθημερινά συνα-
ντούμε μαθητές που ήδη 
από το Δημοτικό μας εξο-
μολογούνται ότι οι γονείς 
τους, τους πιέζουν να παίρ-
νουν καλούς βαθμούς στο 
σχολείο. Τα παιδιά αυτά 
όταν αποκτούν ένα κακό ή 
μέτριο βαθμό διαπιστώνου-
με ότι δεν στενοχωριούνται 
για τις επιδόσεις τους αλλά 
για το πώς θα το ανακοινώ-
σουν στους γονείς τους. Συ-
νήθως τα παιδιά αυτά δεν 
έχουν στόχους, τα βρίσκουν 
όλα μάταια και είναι αρκετά 
μπερδεμένα σχετικά με την 
επαγγελματική τους πορεία. 
Συνήθως λένε αρκετά ψέμα-
τα στους γονείς και τους φί-
λους τους για να αποφύγουν 
την επίπληξη και την απογο-
ήτευση τους και είναι ιδιαίτε-
ρα ανασφαλή. 

 Από την άλλη πλευ-
ρά, υπάρχουν και τα παιδιά 
που θέλουν να είναι πάντα 
οι καλύτεροι στο σχολείο και 
αντιμετωπίζουν αρκετά οδυ-
νηρά τις περιπτώσεις που μι-
κρά τους λαθάκια, τους στε-
ρούν το ‘’απόλυτο άριστα’’. 

 Τα παιδιά αυτά εί-
ναι αρκετά αγχώδη, πολλές 
φορές αντιμετωπίζουν ψυ-
χοσωματικά προβλήματα, 
διαβάζουν και κουράζονται 
υπερβολικά, γίνονται αρκε-
τά αντικοινωνικά και αντα-
γωνιστικά και πολλές φορές 
γίνονται υποψήφια θύματα 
‘’bullying’’ με όλες τις τραυ-
ματικές συνέπειες που ακο-
λουθούν.

 Είναι αναγκαίο λοι-
πόν να μάθουμε να ‘’διαβά-
ζουμε΄΄ τις κινήσεις και τις 
συμπεριφορές των παιδιών/
μαθητών μας. Έτσι θα μπο-
ρούμε εύκολα να αντιλαμ-
βανόμαστε πότε χάνεται το 
μέτρο. Πρέπει ένα παιδί να 
αποκτήσει στόχους και να 
του εξηγήσουμε το ρόλο του 
σχολείου, τη σπουδαιότητά 
του και πως η επιτυχία του 
σε αυτό του προσφέρει ένα 
εισιτήριο για να μπορέσει να 
πραγματοποιήσει τα όνειρά 
του. Για να πραγματοποιη-
θούν όμως αυτά τα όνειρα, 
πρέπει να διαβάζει ισορρο-

πημένα, σωστά, ποιοτικά και 
με μέτρο. 

Μας ρωτάτε, απαντούμε…

 Η κυρία Ε.Τ. ρωτάει: 
‘’Είμαι μητέρα δύο παιδιών 5 
και 10 ετών. Το μεγάλο μου 
παιδί είναι αρκετά ανταγω-
νιστικό και δεν δέχεται να 
του κάνω ούτε εγώ, ούτε η 
δασκάλα του διορθώσεις εύ-
κολα. Είναι φυσιολογικό ή θα 
αντιμετωπίσουμε πρόβλημα 
στο μέλλον;..’’

Αγαπητή κυρία,

 Το να είναι ένα παι-
δί ανταγωνιστικό είναι καλό 
και θα το βοηθήσει να κα-
ταξιωθεί εκπαιδευτικά και 
επαγγελματικά στο μέλλον. 
Φυσιολογικό δεν είναι, όταν  
γίνεται σε υπερβολικό βαθμό. 
Αυτό πολλές φορές δηλώνει 
ανασφάλεια και ότι προσπα-
θεί να ξεχωρίσει και να εί-
ναι το κέντρο της προσοχής 
του περίγυρού του. Επίσης, 
σε τέτοιες περιπτώσεις καλό 
είναι να επιβραβεύουμε ένα 
άριστο παιδί αλλά να το εν-
θαρρύνουμε να τολμάει να 
κάνει και λάθη καθώς δεν θα 
το αγαπάμε ή θα το εκτιμάμε 
λιγότερο. Έτσι, μπορούμε να 
του εξηγήσουμε ότι και με τα 
λαθάκια μπορούμε να γίνου-
με καλύτεροι, όπως και να 
του καλλιεργήσουμε το σε-
βασμό στους πιο αδύναμους 
συμμαθητές του με τους 
οποίους καλείται να συνερ-
γαστεί στη καθημερινότητά 
του.

Ευχές για επιτυχία

‘’Είναι ανα-
γκαίο λοι-
πόν να μά-
θουμε να 
‘’διαβάζου-
με΄΄ τις κι-
νήσεις και 
τις συμπερι-
φορές των 
παιδιών/
μαθητών 
μας..’’

ΘΑΛΗΣ
Ερώτησαν κάποτε το Θαλή. 
‘’Τι είναι το αραιότατον;’’ Και εκείνος απάντησε:
‘’ Ο Θεός διότι είναι αγέννητος, δεν έχει αρχή’’
Στην ερώτηση:
‘’ Τι είναι το μέγιστον;’’, απάντησε:
‘’ Ο χώρος, διότι όλα τα άλλα περιέχει ο κόσμος. Ο χώρος όμως 
περιέχει τον κόσμο’’
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«Να στείλουμε το γρηγορότερο χρήματα στην Ελλάδα»

www.tanea.grΑντώνης 
Μαρία Βασιλείου

Μιλάει στα «ΝΕΑ» ο 
λουξεμβούργιος επί-
τροπος για την Απα-
σχόληση και τα Κοι-
νωνικά Δικαιώματα 
λίγο πριν επισκεφθεί 
τη χώρα μας και τις 
πληγείσες από την 
πλημμύρα περιοχές 
της Θεσσαλίας

Στόχος της Κομισιόν 
είναι να κινητο-
ποιηθούν όσο πιο 

γρήγορα γίνεται οι πόροι 
για να ανακουφιστούν 
οι άνθρωποι που έχουν 
πληγεί από την τρομερή 
αυτή καταστροφή στην 
Ελλάδα, επισημαίνει ο 
επίτροπος για την Απα-
σχόληση και τα Κοινω-
νικά Δικαιώματα Νικο-
λά Σμιτ, μιλώντας στα 
«ΝΕΑ» στο Στρασβούρ-
γο.

Ο λουξεμβούργιος επί-
τροπος συμμετείχε στη 
διευρυμένη συνάντηση 
της περασμένης Τρίτης 
με τον Πρωθυπουργό 
Κυριάκο Μητσοτάκη και 
την πρόεδρο της Κομι-
σιόν Ούρσουλα φον ντερ 
Λάιεν, έλληνες υπουρ-
γούς και συναδέλφους 
του επιτρόπους, καθώς 
είναι αρμόδιος για ένα 
εκ των ταμείων, του Ευ-
ρωπαϊκού Κοινωνικού 
Ταμείου, από όπου θα κι-
νητοποιηθούν πόροι στη 
χώρα μας.

Απίστευτο: Βρισιές με 
ντουντούκα στις 3.30 
τα ξημερώματα στο 
πατρικό σπίτι Δημάρ-
χου με ανήλικα παιδιά

Όπως μας είπε, στη συ-
νάντηση μεταξύ των ελ-
λήνων αξιωματούχων 
και των εκπροσώπων της 
Επιτροπής έγινε ξεκάθα-
ρη αναφορά στο ότι η 
Ελλάδα θα πρέπει να σε-
βαστεί τους στόχους του 
προϋπολογισμού παρά 
την επιπλέον οικονομική 
επιβάρυνση για τη στήρι-
ξη των πληγέντων, εξού 
και είναι σημαντικό να 
δοθεί οικονομική υπο-
στήριξη από την Επιτρο-
πή.

Ο Νικολά Σμιτ προγραμ-
ματίζει να επισκεφθεί τη 
Θεσσαλία την επόμενη 
εβδομάδα, καθώς θα 
βρίσκεται στην Ελλάδα 
τη Δευτέρα για να συμ-
μετέχει στη συνάντηση 
για την παρουσίαση της 
Εκθεσης της Ομάδας 
Υψηλού Επιπέδου για 
το Μέλλον της Κοινωνι-
κής Προστασίας και του 
Κράτους Πρόνοιας στην 
Ευρωπαϊκή Ενωση.

Ήσασταν ανάμεσα 
στους επιτρόπους που 
συμμετείχαν στη δι-
ευρυμένη συνάντηση, 
που πραγματοποιή-
θηκε την Τρίτη για να 
συζητηθεί η ευρωπαϊ-
κή βοήθεια προς την 
Ελλάδα λόγω των 
πλημμυρών. Ποια η 

συμβολή σας στην 
προσπάθεια αυτή;

Μπορούμε να κινητο-
ποιήσουμε πόρους από 
το Ευρωπαϊκό Κοινωνι-
κό Ταμείο τόσο από την 
προηγούμενη περίοδο 
όσο και να δούμε πώς 
μπορούμε να επιταχύ-
νουμε ή να ανακατευ-
θύνουμε χρήματα από 
την τρέχουσα περίοδο, 
που είναι τώρα αναγκαία 
στο πλαίσιο της τρομε-
ρής αυτής καταστροφής 
στην Ελλάδα.
Αυτός είναι ο ρόλος ο 
δικός μου στην προσπά-
θεια συμβολής της ΕΕ 
στην Ελλάδα σε συντονι-
σμό με τους άλλους επι-
τρόπους και ειδικότερα 
την επίτροπο (Συνοχής 
και Μεταρρυθμίσεων) 
Ελίζα Φερέιρα.

Σε τι ύψος μπορεί να 
φτάσουν τα κονδύ-
λια από το Ευρωπαϊκό 
Κοινωνικό Ταμείο;

Μελετάμε ακόμη πόσα 
χρήματα θα δοθούν. 
Εξαρτάται από το ύψος 
των πόρων που θα μπο-
ρούσαν να ανακατευ-
θυνθούν, κάτι που θα 
γίνει τις επόμενες ημέ-
ρες, οπότε δεν έχω τώρα 
ακριβείς αριθμούς ακό-
μη. Για τον λόγο αυτό 
έχουμε συστήσει την 
ομάδα εργασίας.

Θα βρεθείτε στην Αθήνα. 
Θα επισκεφθείτε και τις 
πληγείσες περιοχές;

Πράγματι, είχα προ-
γραμματίσει να επισκε-
φθώ την Ελλάδα για 
την παρουσίαση της έκ-
θεσης για την κοινωνική 
προστασία και πρόνοια 
καλεσμένος από την κ. 
Αννα Διαμαντοπούλου. 
Νομίζω ότι είναι σημα-
ντικό να είναι παρούσα 
η Κομισιόν, να δείξει ότι 
η αλληλεγγύη προς την 
Ελλάδα είναι ισχυρή. 
Αυτό ζητήθηκε από την 
Ελλάδα και η Κομισιόν 
είναι απολύτως διατεθει-
μένη να το κάνει. Καθώς 
πηγαίνω στην Ελλάδα, 
προετοιμάζεται η επί-
σκεψή μου στην περιοχή 
που έχει πληγεί.

Θα έχετε συγκεκριμέ-
νες ανακοινώσεις για 
τους πόρους από το 
Ευρωπαϊκό Κοινωνικό 
Ταμείο;

Οι συνολικοί ευρωπαϊ-
κοί πόροι (ύψους 2,25 
δισ. ευρώ) έχουν ήδη 
ανακοινωθεί και μέρος 
θα προέρχεται από το 
Ευρωπαϊκό Κοινωνικό 
Ταμείο από χρήματα που 
δεν χρησιμοποιήθηκαν 
την προηγούμενη περίο-
δο, τα οποία δεν θα αντι-
στοιχούν σε πολύ μεγά-
λο ποσό, διότι η Ελλάδα 
είχε χρησιμοποιήσει απο-
τελεσματικά τους πό-
ρους του Ταμείου, αλλά 
θα κοιτάξουμε πόσα δεν 
έχουν χρησιμοποιηθεί ή 
δεν έχουν κατανεμηθεί 
ή μπορεί να ανακατευ-
θυνθούν. Μιλάμε για 

μερικές εκατοντάδες 
εκατομμύρια ευρώ. Και 
από τη νέα περίοδο του 
Κοινωνικού Ταμείου και 
νομίζω ότι είναι σημαντι-
κό να χρησιμοποιήσουμε 
χρήματα που μπορού-
με να κινητοποιήσουμε 
πολύ γρήγορα, διότι οι 
άνθρωποι αναμένουν 
μια πολύ γρήγορη στή-
ριξη και αυτό υπογραμ-
μίστηκε επίσης από τον 
έλληνα Πρωθυπουργό 
και εδώ νομίζω ότι χρή-
ματα που προέρχονται 
από το Κοινωνικό Τα-
μείο και ειδικά χρήματα 
από το κομμάτι του, που 
ονομαζόταν παλαιότερα 
Ταμείο Ευρωπαϊκής Βο-
ήθειας στους Απόρους 
(FEAD), θα μπορούσε να 
χρησιμοποιηθεί για να 
βοηθηθούν οι άνθρωποι 
που επηρεάζονται από 
την καταστροφή αυτή.

Είναι εφικτό να είναι 
διαθέσιμα τα σχετικά 
ποσά τους επόμενους 
μήνες;

Απολύτως. Αυτός είναι 
ο στόχος. Να κινητοποι-
ηθούν όσο πιο γρήγορα 
γίνεται οι πόροι και αυ-
τός είναι ο ρόλος της 
ομάδας εργασίας. 
Να δουν οι ελληνικές Αρ-
χές μαζί με την Κομισιόν 
πόσα και πόσο γρήγορα 
μπορούμε να κινητο-
ποιήσουμε τους πόρους 
για να βοηθήσουμε τους 
ανθρώπους. Συνολικά 
οι ευρωπαϊκοί πόροι θα 
κατευθύνονται σε σειρά 

έργων, για επισκευές, 
για υποδομές, για την 
κατάσταση του σιδηρο-
δρομικού δικτύου, όπου 
πρέπει να χρησιμοποιη-
θούν κονδύλια γρήγορα, 
αλλά και για να βοηθη-
θούν όσοι έχουν χάσει τα 
πάντα.

Ο ελληνικός προϋπο-
λογισμός θα επιβα-
ρυνθεί εξαιτίας της 
οικονομικής στήριξης 
που παρέχει η κυβέρ-
νηση στους πληγέ-
ντες. Συζητήθηκε στη 
συνάντηση της Τρίτης 
η πιθανότητα μεγαλύ-
τερης ευελιξίας όσον 
αφορά το δημοσιο-
νομικό πλαίσιο στο 
οποίο μπορεί να κινη-
θεί η χώρα;

Η Ελλάδα θα κάνει ό,τι 
μπορεί να σεβαστεί τους 
στόχους του προϋπολο-
γισμού, τώρα που έχει 
αναβαθμιστεί από διά-
φορους οίκους αξιολό-
γησης. 
Εγινε ξεκάθαρη αναφο-
ρά στη συνάντηση σε 
αυτό. Στο ότι η Ελλάδα 
θα κάνει ό,τι μπορεί να 
διατηρήσει τους δημοσι-
ονομικούς στόχους. 

Είναι ένας από τους λό-
γους για τους οποίους 
είναι σημαντικό να δοθεί 
οικονομική υποστήριξη 
από την Ευρωπαϊκή Επι-
τροπή.

Πηγή: 
Έντυπη έκδοση «ΤΑ ΝΕΑ»
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Το απόγευμα της Πέ-
μπτης 21 Σεπτεμβρίου 
είχα την ευκαιρία να επι-
σκεφθώ τον οικισμό του 
Νέου Ζυγού, μαζί με μία 
μεγάλη ομάδα υποψηφί-
ων δημοτικών συμβού-
λων του “ΣΥΓΧΡΟΝΟΥ 
ΔΗΜΟΥ”

Κατά τη διάρκεια της σύ-
ντομης ομιλίας μου, ανα-
φέρθηκα στις σημαντικές 
παρεμβάσεις που πραγμα-
τοποιήθηκαν την τρέχουσα 

τετραετία και παρουσίασα 
ακροθιγώς τον σχεδιασμό 
του συνδυασμού μας για 
την επόμενη πενταετία.

ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΕΡΓΟΥ

•  Εκτεταμένες ασφαλ-
τοστρώσεις στο νότιο 
τμήμα του οικισμού 
Κατασκευή νέας παιδι-
κής χαράς

• Ανακαίνιση γυμναστη-
ρίου Παλαιστικού Συλ-
λόγου “ΠΟΝΤΟΣ”

•  Ευπρεπισμός εισόδου 
του οικισμού

•  Δημιουργία στάσης 
Υπεραστικού ΚΤΕΛ

•  Παραχώρηση οικο-
πέδων του πρώην 
Ε.Ι.Υ.Α.Α.Π.Ο.Ε. σε πα-
λιννοστούντες ομο-
γενείς από χώρες της 
τέως Σοβιετικής Ένω-
σης στο Νέο Ζυγός

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΣ 

• Κατασκευή νέας πλα-

τείας
• Ασφαλτοστρώσεις στο 

βόρειο τμήμα του οικι-
σμού

•  Κατασκευή δικτύου 
αποχέτευσης ομβρίων 
υδάτων

Η βελτίωση της ποιότητας 
ζωής των συνδημοτών μας 
στις τοπικές κοινότητες του 
Δήμου Καβάλας, αποτελεί 
βασική προτεραιότητα για 
τον “ΣΥΓΧΡΟΝΟ ΔΗΜΟ”!

ΣΥΓΧΡΟΝΟΣ ΔΗΜΟΣ
Ομιλία στον οικισμό του Νέου Ζυγού

Η απόφαση της απερ-
χόμενης διοίκησης του 
Δήμου να τοποθετήσει… 
κοντέινερ (!) για να… 
στεγάσει το Ειδικό Νη-
πιαγωγείο στο Περιγιά-
λι, το μοναδικό ειδικό 
νηπιαγωγείο του Νομού 
Καβάλας, είναι τουλάχι-
στον απαράδεκτη

Για ακόμη μία φορά, ο κα-

κός προγραμματισμός και 
η καθυστέρηση στην επί-
λυση ενός γνωστού προ-
βλήματος με τις αίθουσες 
του Ειδικού Νηπιαγωγείου 
οδηγεί σε μία κακή, καθαρά 
αντι-παιδαγωγική απόφα-
ση σε βάρος εκπαιδευτικών 
και μαθητών 4-7 ετών με 
ειδικές ανάγκες.

Και φυσικά δείχνει την 
ανάλγητη αντιμετώπιση 
από την απερχόμενη Δημο-
τική Αρχή ενός τόσο ευαί-
σθητου προβλήματος, που 
αφορά παιδιά με ειδικές 
ανάγκες.

Εμείς δεσμευόμαστε για 
άμεση επίλυση του προ-
βλήματος με τη στέγαση 
και την αυλή του Ειδικού 

Νηπιαγωγείου αμέσως 
μετά τις δημοτικές εκλογές, 
σε συνεργασία με εκπαι-
δευτικούς και γονείς.

Ωστόσο, η πραγματική λύση 
στο πρόβλημα θα δοθεί με 
την αλλαγή διοίκησης στον 
Δήμο Καβάλας.

Μάκης Παπαδόπουλος
Δεσμευόμαστε για άμεση και κατάλληλη λύση στο 
στεγαστικό πρόβλημα του Ειδικού Νηπιαγωγείου

Με επισκέψεις στις δη-
μοτικές κοινότητες Κρη-
νίδων και Ζυγού συνεχί-

στηκε το πρόγραμμα της 
υποψήφιας δημάρχου 
Καβάλας Αναστασίας 

Ιωσηφίδου

Την Τετάρτη αφού πρώ-

τα επισκέφτηκε τη λαϊκή 
αγορά των Κρηνίδων και 
συνομίλησε με άλλα και 
παράγωγα, ακολούθως 
συνοδευόμενη από υποψη-
φίους της περιόδευσε στην 
αγορά της πρωτεύουσας 
του πρώην δήμου Φιλίπ-
πων και άκουσε με πραγ-
ματικά μεγάλο ενδιαφέρον 
όσα επεσήμαναν καταστη-
ματάρχες και κατοίκους της 
πόλης. 

Με τη σειρά της ανέλυσε 
αυτούς το πρόγραμμα της 
παράταξης ΩΡΑ ΔΗΜΙΟΥΡ-
ΓΙΑΣ, το οποίο σκοπό έχει 
να αλλάξει πλήρως την ση-
μερινή εικόνα και να απο-
καταστήσει τις παραλείψεις 

των προηγούμενων διοική-
σεων, οι οποίοι απογοητεύ-
ουν τους δημότες που κα-
τοικούν στην ιστορική αυτή 
πόλη του δήμου μας. 

Το πρωί της Πέμπτης η κα 
Ιωσηφίδου επισκέφθηκε 
την Αστυνομική Διεύθυνση 
Καβάλας, όπου και είχε συ-
νάντηση με τον επικεφαλής 
της Ταξίαρχο Ιωάννη Καρα-
μανλή, ο οποίος την ενημέ-
ρωσε για όλα τα ζητήματα 
που αφορούν τον τομέα 
αρμοδιότητάς του και σχε-
τίζονται με τη λειτουργία 
της πόλης και την ασφά-
λεια των πολιτών. 

Η ίδια επεσήμανε στον 

Αστυνομικό Διευθυντή ότι 
προσβλέπει σε μία στενό-
τερη και δημιουργική συ-
νεργασία του Δήμου με την 
Αστυνομία προκειμένου να 
αντιμετωπιστούν χρονικά 
προβλήματα που απασχο-
λούν τους δημότες μας. 

Το απόγευμα της ίδιας 
ημέρας η κα Ιωσηφίδου με 
την ομάδα της, περιόδευε 
την κοινότητα του Ζυγού 
όπου έτυχε θερμής υπο-
δοχής από κατοίκους που 
τις ανέμεναν μαζί με τους 
τοπικούς υποψηφίους του 
συνδυασμού. 

Προεκλογική δραστηριότητα της Αναστασίας 
Ιωσηφίδου και των υποψήφιων του συνδυασμού της

Πριν από λίγο κατά την δι-
άρκεια εκδήλωσης παρου-
σίασης των υποψηφίων 
περιφερειακών συμβού-
λων της παράταξης του 
Χρήστου Μέτιου ο πρώην 
υπουργός και βουλευτής 
Καβάλας της Νέας Δημο-
κρατίας Νίκος Παναγιω-
τόπουλος έκανε ξεκάθαρη 
την δήλωση στήριξης του 
προς τον νυν Περιφερειάρ-
χη και εκ νέου υποψήφιο 
Χρήστο Μέτιο.

Μάλιστα όπως τόνισε αρ-
κετά μπορεί να ακούστηκαν 
το τελευταίο χρονικό διά-

στημα σχετικά με τα σενά-
ρια στήριξης συγκεκριμέ-
νων προσώπων αλλά είναι 
απλό και ξεκάθαρο. 

Η Νέα Δημοκρατία και ο 
Πρόεδρος Κυριάκος Μη-
τσοτάκης στηρίζουν τον 
Χρήστο Μέτιο, και αυτόν 
θα στηρίξουμε και εμείς οι 
βουλευτές του κόμματος, 
κάθε άλλο γεγονός θα ήταν 
παράλογο.

Περιφερειακές Εκλογές
Ξεκάθαρη στήριξη Παναγιωτόπουλου στον Χρήστο Μέτιο
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ΕΠΟΧΗ ΚΑΣΣΕΛΑΚΗ
ΣΤΟΝ ΣΥΡΙΖΑ Π-Σ
Εκλογές ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ / Νέος πρόεδρος ο Στέφανος Κασσελάκης - Συγκέντρωσε 56,04% στο 97,39% της ενσωμάτωσης

Ο Στέφανος Κασσελάκης 
συγκεντρώνει 56,04% 
έναντι του 43,96% της 
Έφης Αχτσιόγλου

Νέος πρόεδρος του ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ εξελέγη ο Στέφα-
νος Κασσελάκης στις κάλ-
πες της 24ης Σεπτεμβρίου. 

Ο Στέφανος Κασσελάκης 
κάνει δηλώσεις έξω από τα 
γραφεία του ΣΥΡΙΖΑ - ΠΣ
ΠΟΛΙΤΙΚΗ 25.09.23 00:18
Στέφανος Κασσελάκης / Να 
γίνουμε η μεγάλη δημοκρα-

τική παράταξη που θα αλ-
λάξει τον τόπο

Στο 97,39% της ενσω-
μάτωσης, στα 522 από τα 
536 εκλογικά τμήματα, 
ο Στέφανος Κασσελάκης 
έλαβε 70.810 ψήφους και 
ποσοστό 56,04%.

Η Έφη Αχτσιόγλου έλαβε 
55.546 ψήφους και ποσο-
στό 43,96%.

Σημειώνεται ότι οι συνο-
λική ψήφοι των δύο υπο-

ψηφίων θα ανακοινωθεί 
εντός της ημέρας (Δευτέρα 
25 Σεπτεμβρίου) από τον 
Πρόεδρο της Κεντρικής 
Εφορευτικής Επιτροπής και 
καθηγητή Συνταγματικού 
Δικαίου Γιάννη Δρόσσο. 

Η Έφη Αχτσιόγλου τηλεφώ-
νησε νωρίτερα στον Στέ-
φανο Κασσελάκη και τον 
συνεχάρη για τη νίκη του, 
ενώ ο πρώην πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Αλέξης Τσίπρας 
είχε τηλεφωνική επικοινω-
νία και με τους δύο υποψη-

φίους και τους συνεχάρη 
για τον αγώνα τους.
Στον δεύτερο γύρο προ-
βλέφθηκαν περισσότερα 
τάμπλετ για τα εκλογικά 
τμήματα που είχαν σχημα-
τιστεί ουρές, ενώ δεν χρει-
άζεται να συμπληρωθούν 
οι σχετικές φόρμες με τα 
στοιχεία των μελών. Συνε-
πώς η διαδικασία κινήθηκε 
γρηγορότερα, χωρίς να δη-
μιουργηθεί κάποιο ιδιαίτε-
ρο πρόβλημα.

www.avgi.gr

ΣΥΡΙΖΑ: Η νίκη του Στέφανου Κασσελάκη, η επόμενη ημέρα στο κόμμα και τα σενάρια

Το μεσημέρι η συνάντη-
ση του Στέφανου Κασ-
σελάκη με τον Αλέξη 
Τσίπρα - Πώς ψήφισαν 
τα μέλη του ΣΥΡΙΖΑ

Όπως αναμένονταν, μετά 
το αποτέλεσμα της πρώτης 
Κυριακής, πρόεδρος του 
ΣΥΡΙΖΑ εξελέγη ο Στέφα-
νος Κασσελάκης. Το απο-
τέλεσμα έδειξε ότι στην 
Κουμουνδούρου συγκρού-
ονται δύο κόσμοι. Από τη 
μια έχουμε αυτούς που πι-
στεύουν ότι ο Κασσελάκης 
εκτός από άγνωστος είναι 
και τόσον αβαθής πολιτι-
κά που όταν βγει από τον 
κόσμο του instagram και 
μπει στον πραγματικό κό-
σμο, μπορεί να καταστήσει 
τον ΣΥΡΙΖΑ «περίγελο των 
αντιπάλων του ακόμη και 
αιχμάλωτό τους εάν υπάρ-
χουν στοιχεία, οικονομικής 
ή άλλης φύσεως, τα οποία 
ενδέχεται να είναι γνωστά 
στην κυβέρνηση και κά-
ποια στιγμή να δοθούν στη 
δημοσιότητα φέρνοντας 
σε δυσχερή θέση την αξι-
ωματική αντιπολίτευση». 
Και από την άλλη, είναι οι 
υποστηρικτές του Κασσε-
λάκη που διατείνονται ότι 
μετά την επικράτησή του 
επί της Αχτσιόγλου και για 
να έχει μέλλον ο ΣΥΡΙΖΑ 
θα πρέπει να φύγει η «μού-
χλα» από την Κουμουνδού-
ρου, να φύγουν οι πούροι 
αριστεροί, που κρατούσαν 
κλειστές τις πόρτες της δι-
εύρυνσης και να γίνει, επι-
τέλους η στροφή προς το 
κέντρο που θα ενισχύσει 
τον ΣΥΡΙΖΑ τόσο έναντι του 
ΠΑΣΟΚ όσο και της ΝΔ.

Μάλιστα, οι δεύτεροι μετά 

το αποτέλεσμα φέρονται 
αποφασισμένοι να πάρουν 
…σκούπα και φαράσι για να 
καθαρίσουν την Κουμουν-
δούρου από τους «Τζανα-
κόπουλους», τους «Φίλη-
δες», τους «Τσακαλώτους» 
και τους «Σκουρλέτηδες», 
όπως αποκαλούν υποτι-
μητικά τους αντιπάλους 
τους. Εξίσου πολωτικοί 
εμφανίζονται όμως και οι 
υποστηρικτές της Έφης με 
τους «Πολλάκηδες», τους 
«Παππάδες», τους «Τζακρι-
στές» και τους «Γιωργοτσι-
πρικούς» που, όπως λένε, 
«ακολουθούν έναν αλε-
ξιπτωτιστή μόνο και μόνο 
επειδή οι ίδιοι ντρέπονται 
να πουν ότι θέλουν να φύ-
γουν από τη ριζοσπαστική 
αριστερά και να γίνουν, 
παραφράζοντας τον Ιζνο-
γκούντ, πασόκοι στη θέση 
των πασόκων».

Άλαλα τα χείλη των ασε-
βών, δηλαδή των μη μυη-
μένων στα κομματικά μυ-
στήρια της οδού Πειραιώς 
στην πρώτη πλατεία κά-
τωθεν της Ομονοίας. Εξυ-
πακούεται πως η επόμενη 
ημέρα του εσωκομματικού 
πολέμου θα είναι εξαιρε-
τικά δύσκολη και για τις 
δύο πλευρές. Τα μαχαίρια 
δεν θα είναι εύκολο να ξα-
ναμπούν στα θηκάρια. Θα 
χρειαστούν χρόνος, αμοι-
βαίες υποχωρήσεις, πυρο-
σβεστικές παρεμβάσεις του 
Αλέξη Τσίπρα με τον οποίο 
θα συναντηθεί στη Βουλή 
στις 12 το μεσημέρι ο νεός 
πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ και 
πρωτίστως καλή διάθεση 
μεταξύ των οπλαρχηγών 
του εμφυλίου, που όμως 
δεν φαίνεται, τουλάχιστον 

προσώρας, να υπάρχει.

Επειδή η διαφορά των 12 
μονάδων (56% έναντι 44%) 
είναι μεγάλη η δυνατότητα 
συνθέσεων είναι περιορι-
σμένη. Άμεσα διάσπαση 
δεν πρόκειται να υπάρξει. 
Όμως μεμονωμένες πα-
ραιτήσεις και αποχωρήσεις 
θα έχουμε. Παρασκηνιακά 
θα καταβληθεί προσπάθεια 
τα πράγματα να ισορρο-
πήσουν τουλάχιστον μέ-
χρι το συνέδριο. Δημόσια 
σχεδόν όλοι θα ομνύουν 
στην ενότητα και θα υπο-
στηρίζουν ότι δεν μπορεί 
να αγνοηθεί η εντολή των 
150.000 εκλεκτόρων. Στην 
ενότητα ως προϋπόθεση 
ανάκαμψης του ΣΥΡΙΖΑ και 
αποτελεσματικής αντιπολί-
τευσης θα αναφερθεί και ο 
Τσίπρας στην τελετή παρά-
δοσης της προεδρίας στον 
Κασσελάκη.

Όμως, όπως λένε οι καλά 
γνωρίζοντες τα απόκρυφα 
της Κουμουνδούρου, δεν 
μπορεί να εγγυηθεί κα-
νείς, ούτε και ο Τσίπρας, 
ότι οι γέφυρες ανάμεσα 
στα δύο στρατόπεδα, θα 
ξαναχτιστούν. Ο διχασμός 
είναι μεγάλος. Και οι πλη-
γές δύσκολα θα κλείσουν 
στο προβλεπτό μέλλον. Αν 
μάλιστα δεν γίνει το συνέ-
δριο τον Νοέμβριο ή το αρ-
γότερο τον Δεκέμβριο δεν 
θα πρέπει να αποκλείσουμε 
ακόμη και διάσπαση. Ενδε-
χομένως θα πρέπει να τη 
θεωρήσουμε και σίγουρη 
εάν μέχρι τότε δεν έχουμε 
δημοσκοπική ανάκαμψη 
του ΣΥΡΙΖΑ. Οι υποστηρι-
κτές της Αχτσιόγλου και ιδι-
αίτερα η «Ομπρέλα» δεν θα 

δεχθούν, λένε, να πάει το 
συνέδριο αργότερα και μά-
λιστα την Άνοιξη επειδή θα 
μετατραπεί σε προεκλογική 
φιέστα για τις ευρωεκλο-
γές και δεν θα είναι, όπως 
οι ίδιοι επιθυμούν, πεδίο 
αυτοκριτικής για τη διπλή 
εκλογική συντριβή και ανα-
ζήτησης της νέας ταυτότη-
τας του ΣΥΡΙΖΑ.

Οι «κασσελόφρονες» δεν 
ανησυχούν ίσως και να 
τους βολεύει η αποχώρη-
ση της αριστερής πτέρυ-
γας αφού έτσι θα μπορούν 
να δραπετεύσουν από το 
χώρο της ριζοσπαστικής 
αριστεράς και να φτιάξουν 
ένα φιλελεύθερο κεντρο-
αριστερό κόμμα, που στις 
ευρωεκλογές θα διεκδι-
κήσει να κόψει «φέτα» 
αφενός από το ΠΑΣΟΚ, το 
όποιο, υπό την ηγεσία του 
Νίκου Ανδρουλάκη, δίνει 
την εντύπωση ότι δεν μπο-
ρεί να εκμεταλλευθεί την 
διπλή ήττα του Τσίπρα, την 
αποχώρησή του από την 
ηγεσία και την εσωστρέ-
φεια της Κουμουνδούρου 
και αφετέρου από τη ΝΔ, 
σε περίπτωση που συνεχι-
στεί η δυσαρέσκεια για τη 
διαχείριση της καθημερινό-
τητας των νοικοκυριών και 
της πλημμελούς αντιμετώ-
πισης των φυσικών κατα-
στροφών.

Η ακτινογραφία του εκλο-
γικού σώματος

Το αποτέλεσμα έδειξε ότι 
η δυναμική της υποψη-
φιότητας Κασσελάκη δεν 
μπορούσε να ανακοπεί 
ούτε από την ανάκληση 
εξ εφέδρων 9-10.000 πα-
λαιών μελών που δεν εί-
χαν ψηφίσει την πρώτη 
Κυριακή. Ευτυχώς πάντως 
που προσήλθαν αυτοί και 
περιορίστηκε στο 10% η 
αποχή στο δεύτερο γύρο. 
Σύμφωνα με τα αποτελέ-
σματα ψήφισαν περίπου 
135.000, δηλαδή 15.000 
λιγότεροι από όσους είχαν 
ψηφίσει στις 17 Σεπτεμ-
βρίου. Αν δεν είχαν πάει 
και τα 9-10.000 παλαιά 
μέλη η αποχή θα έφτανε 
κοντά στο 18% όση δηλα-
δή ήταν και στην εκλογή 
Μητσοτάκη στην αρχηγία 
της ΝΔ το 2016. Εκ του 
αποτελέσματος τα παλαιά 
μέλη δεν ψήφισαν πάντως, 
όπως ήλπιζε το επιτελείο 

της Αχτσιόγλου, διαφορετι-
κά από την πρώτη Κυριακή. 
Όπως συμβαίνει και στις 
εθνικές εκλογές, έτσι και 
στον ΣΥΡΙΖΑ, ένα ποσο-
στό ψηφοφόρων πήγε με 
τον νικητή και δεν άκουσε 
όσους έλεγαν ότι πρέπει να 
ψηφιστεί η Έφη για να μην 
πάρει το «μαγαζί» κάποιος 
που μέχρι πριν μερικούς 
μήνες δεν ήταν μέλος του 
κόμματος και, κατά δήλω-
σίν, του, βρίσκονταν πιο κο-
ντά στον Μητσοτάκη και τις 
φιλελεύθερες ιδέες.

Οι εκλέκτορες, σε πείσμα 
του Τσακαλώτου και της 
Ομπρέλας, έδειξαν ότι δεν 
τους πειράζει αν ο ΣΥΡΙΖΑ 
μετατραπεί σε ριάλιτι για 
την καθημερινότητα του 
Στέφανου με τον σύντροφό 
του Τάϊλερ Μακμπέθ, αρκεί 
να διευρύνει την εκλογική 
του επιρροή στα νέα, ας εί-
ναι και απολίτικα, κοινά του 
instagram και του TikTok. 
Δεν τους ενδιαφέρει αν 
λέγεται αριστερό αρκεί να 
κερδίσει τον Μητσοτάκη. 
Και μάλλον είναι λογικό 
αφού ο ΣΥΡΙΖΑ υπέστη 
τέσσερεις διαδοχικές ήττες, 
τον Μάϊο (ευρωεκλογές) 
και τον Ιούλιο του 2019, 
τον Μάϊο και τον Ιούνιο 
του 2023. Δεν βαρέθηκαν 
τον Χαρίτση, τον Τζανα-
κόπουλο, τον Φίλη, τον 
Τσακαλώτο και προτιμούν 
τον Πολλάκη, τον Παππά, 
την Τζάκρη και τον Γιώργο 
Τσίπρα, αλλά βαρέθηκαν 
να χάνουν. Ο Κασσελάκης 
υπερψηφίστηκε επειδή εί-
ναι κάτι εντελώς διαφο-
ρετικό. Αν η επιλογή θα 
τους δικαιώσει ουδείς το 
ξέρει. Μπορεί να πήραν και 
«γουρούνι στο σακί» όμως 
αυτό θα φανεί σε μερικούς 
μήνες και σίγουρα στις ευ-
ρωεκλογές. Εκ των πραγ-
μάτων το αποτέλεσμα και η 
εφεξής πορεία του ΣΥΡΙΖΑ 
είναι λογικό να έχει επί-
πτωση και στο προφίλ του 
Αλέξη Τσίπρα. Μετά από 
αυτόν τι θα είναι ο ΣΥΡΙΖΑ; 
Πολιτικό κόμμα της ευρύ-
τερης Κεντροαριστεράς ή 
«μαγαζί» με …είδη προικός 
για κάθε προτίμηση, φύλο 
και ηλικία; Έχει ή δεν έχει 
και αυτός ευθύνη αν το 
κόμμα του μετατραπεί από 
πολιτικό φορέα σε ..ασώ-
ματο κεφαλή;

Τρία σε ένα

Το βέβαιον είναι ότι μετά 
τον Τσίπρα και επί Κασσε-
λάκη ο ΣΥΡΙΖΑ θα ταλαι-
πωρηθεί. Με τον Κασσε-
λάκη τα πράγματα δεν θα 
είναι γραμμικά και συνηθι-
σμένα. Το πιθανότερο είναι 
ο ΣΥΡΙΖΑ να γίνει «τρία σε 
ένα». Εκτός από ηγεσία να 
αλλάξει και δομή. Θα υπάρ-
χει ο ΣΥΡΙΖΑ της Βουλής, 
με επικεφαλής τον Φάμελ-
λο. Ο κομματικός ΣΥΡΙΖΑ, 
όπου ο Παππάς μαζί με 
τον Πολλάκη και ενδεχο-
μένως τον Τεμπονέρα, στη 
θέση του γραμματέα, θα 
προσπαθήσουν να οργα-
νώσουν τη νέα προεδρική 
πλειοψηφία. Και ο ΣΥΡΙΖΑ 
του Κασσελάκη, η βιτρίνα 
δηλαδή του μαγαζιού, στο 
οποίο ο ίδιος θα ανεβάζει 
συνεχώς βίντεο, θα πρω-
ταγωνιστεί καθημερινά στο 
διαδίκτυο και στις εκπο-
μπές λάϊφ στάϊλ και ταυτο-
χρόνως θα προσπαθεί να 
μάθει πολιτική και ελληνικά 
αφενός για να μην κάνει 
σαρδάμ και «πατάτες» που 
θα στοιχίζουν στον ΣΥΡΙΖΑ 
και αφετέρου για να ανα-
μετρηθεί κάποια στιγμή, 
ίσως στις ευρωεκλογές με 
τον Μητσοτάκη και τον Αν-
δρουλάκη.

Θα πρέπει, φυσικά, ν’ αλ-
λάξει και το όνομα. Το 
ριζοσπαστική Αριστερά 
θα πρέπει να γίνει Δημο-
κρατικό Κόμμα ή έστω να 
φύγει από το λογότυπο 
ο ΣΥΡΙΖΑ και να μείνει το 
Προοδευτική Συμμαχία, το 
Progressive Aliance, που 
ταιριάζει καλύτερα στους 
«κασσελόφρονες». Κάποιοι 
κακεντρεχείς λένε ότι ο 
Κασσελάκης θα ζητήσει να 
αλλάξει το όνομα ΣΥΡΙΖΑ 
και να ονομαστεί ΠΑΔΕΛΑ 
ήγουν Πατριωτική Ανανεω-
τική Δημοκρατική Εναλλα-
κτική Λαϊκή Αριστερά. Αλλά 
είπαμε: αυτά τα λένε οι κα-
κεντρεχείς του ΣΥΡΙΖΑ. Αν 
και το ΠΑΔΕΛΑ ακούγεται 
ωραίο και σίγουρα για το 
καινούργιο που θέλει να 
φέρει στο πολιτικό σύστημα 
και τον δημόσιο βίο ο Κασ-
σελάκης ίσως θα έπρεπε το 
τελευταίο «Α» να σήμαινε 
Ανασυγκρότηση, Αναδιορ-
γάνωση ή Ανόρθωση, όπως 
στο ΑΚΕΛ της Κύπρου, και 
όχι Αριστερά.

www.avgi.gr
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ

ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ

CAFE BAR

ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ

ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

ΦΡΟΝΤΙΣΤΗΡΙΑ

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣΞΗΡΟΙ ΚΑΡΠΟΙ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΜΕΣΙΤΙΚΑΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ HOTEL ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ

ΑΠΟΦΡΑΞΕΙΣ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ
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Εκλογές 2023
Υποψήφιοι Δημοτικοί και Περιφερειακή Σύμβουλοι

ΕΚΛΟΓΕΣ 2023



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

info@enachannel.gr
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ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Εξοικονομώ Ανακαινίζω για Νέους
Νέο Πρόγραμμα Αναβάθμισης Κατοικιών

Τα νέα προγράμματα 
Εξοικονομώ έρχονται 
για να βοηθήσουν 

τους πολίτες να ανακαινί-
σουν και να αναβαθμίσουν 
ενεργειακά το σπίτι ή την 
επαγγελματική τους στέγη 
με επιδοτήσεις που φτά-
νουν έως και 90%. 
Η πλατφόρμα για την έντα-
ξη των αιτήσεων στο νέο 
πρόγραμμα Εξοικονομώ 
Ανακαινίζω για νέους άνοι-
ξε την Πέμπτη 18 Μαΐου 
και θα παραμείνει ανοιχτή 
έως και την Παρασκευή 15 
Σεπτεμβρίου 2023. 
Το πρόγραμμα στηρίζει την 
προσπάθεια των νέων από 
18 έως 39 ετών να δημι-
ουργήσουν ένα αξιοπρεπές 
και θερμικά άνετο σπίτι.
Ο συνολικός προϋπολογι-
σμός του προγράμματος 
είναι 300 εκατ. ευρώ, από 
το οποία τα 40 εκατ. ευρώ 
διατίθενται αποκλειστικά 
για τα ευάλωτα νοικοκυριά. 
Το «Εξοικονομώ – Ανακαι-
νίζω για Νέους» χωρίζε-
ται σε δύο ενότητες: Στην 
ενότητα «Εξοικονομώ» και 
στην ενότητα «Ανακαινί-
ζω».
Οι προϋποθέσεις ένταξης 
χωρίζονται κι αυτές σε δύο 

ενότητες. 
Έτσι, για να ενταχθεί μία 
κατοικία σκέλος «Εξοικο-
νομώ» χρειάζεται:
- Να δηλώνεται ως 
κύρια κατοικία.
- Να είναι νόμιμη.
- Να ηλεκτροδοτεί-
ται με μοναδικό αριθμό πα-
ροχής.
Στο πρόγραμμα εντάσσο-
νται οι νέοι με ημερομηνία 
γέννησης από 01/01/1984 
έως και 31/12/2005, με 
εμπράγματο δικαίωμα σε 
επιλέξιμη κατοικία και με 
δυνατότητα υποβολής 
μόνο μίας (1) αίτησης (για 
κάθε ΑΦΜ), σύμφωνα με 
τους όρους του προγράμ-
ματος.
Για να ενταχθεί μία κατοι-
κία σκέλος «Ανακαινίζω» 
χρειάζεται:
- Το ατομικό ή οι-
κογενειακό εισόδημα να 
είναι ίσο ή μικρότερο από 
20.000€.
- Να υπάρχει 
εμπράγματο δικαίωμα πλή-
ρους κυριότητας / επικαρ-
πίας σε ποσοστό 50%. 
- Η συνολική αξία 
της ακίνητης περιουσίας να 
μη ξεπερνάει τις 300.000€.
- Η συμμετοχή στο 

«Εξοικονομώ» αποτελεί 
προϋπόθεση για την αίτηση 
υπαγωγής στο «Ανακαινί-
ζω».
Πιο αναλυτικά στην ενότη-
τα «Εξοικονομώ»:
Ο επιλέξιμος προϋπολογι-
σμός είναι έως 22.500 € 
για παρεμβάσεις βελτίωσης 
ενεργειακής απόδοσης σε 
μονοκατοικίες και διαμερί-
σματα. 
Το ποσοστό επιδότησης κυ-
μαίνεται από 40% έως 75% 
ανάλογα με το εισόδημα 
του νέου, ενώ το υπόλοιπο 
ποσό μπορεί να καλυφθεί 
από άτοκο δάνειο.
Να σημειωθεί ότι δίνεται 
μπόνους 15% για πολύτε-
κνους.
Στην ενότητα «Ανακαινί-
ζω»:
Ο επιλέξιμος προϋπολογι-
σμός είναι έως 10.000 € 
για παρεμβάσεις ανακαίνι-
σης. 
Το ποσοστό επιδότησης 
εδώ είναι 30% για όλους, 
ανεξαρτήτως εισοδήμα-
τος, ενώ το υπόλοιπο ποσό 
μπορεί να καλυφθεί από 
χαμηλότοκο δάνειο έως 
7.000 ευρώ.
Οι εργασίες ενεργειακής 
αναβάθμισης, περιλαμβά-

νουν:
* Αντικατάσταση κουφωμά-
των
* Τοποθέτηση θερμομόνω-
σης
* Αναβάθμιση του συστή-
ματος θέρμανσης και ψύ-
ξης
* Τοποθέτηση μηχανικού 
αερισμού
* Τοποθέτηση κλιματιστι-
κών
* Ηλιακό θερμοσίφωνα 
* Συστήματα σκίασης
Οι εργασίες ανακαίνισης 
περιλαμβάνουν:
* Ανακαίνιση στους χώρους 
του μπάνιου και της κουζί-
νας.
* Αντικατάσταση ειδών 
υγιεινής, δαπέδων, πόρτας 
εισόδου και εσωτερικών 
θυρών.
* Αντικατάσταση και επι-
σκευή ηλεκτρολογικών και 
υδραυλικών εγκαταστά-
σεων, δομικών στοιχείων, 
πλακιδίων, χρωματισμών 
κ.α.
* Προμήθεια και τοποθέ-

τηση ενεργειακά αποδοτι-
κών οικιακών ηλεκτρικών 
συσκευών όπως ψυγείο, 
ψυγειοκαταψύκτη, κουζίνα, 
πλυντήριο ρούχων.

10 λόγοι για να επιλέξεις 
την Partners Esco για την 
ενεργειακή αναβάθμιση 
του ακινήτου σου! 
1. Εμπειρία 10 ετών 
σε περισσότερα από 700 
έργα ενεργειακής αναβάθ-
μισης
2. Άριστη γνώση του 
αντικειμένου
3. Πιστοποίηση και 
εγγύηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας 
υλικά και μελέτες
5. Π ισ τοπο ιημένη 
εταιρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του 
έργου από εξειδικευμένους 
μηχανικούς
7. Ακρίβεια στο συ-
ντονισμό όλων των εργασι-
ών και των εμπλεκόμενων 

συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργα-
τών σε όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπι-
στία και ευθύνη διεκπεραί-
ωσης του προγράμματος
10. Ε τ α ι ρ ε ί α 
ESCo (Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.
Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Συναγερμός για νέο επιβλαβή οργανισμό καραντίνας 
στην Ελλάδα

Την παρουσία του επι-
βλαβούς οργανισμού 
καραντίνας Spodoptera 
frugiperda στις ΠΕ Λα-
κωνίας και Ανατολικής 
Αττικής επιβεβαίωσε το 
Μπενάκειο Φυτοπαθο-
λογικό Ινστιτούτο, σε 
μια εξέλιξη που φέρνει 
έναν νέο εχθρό σε καλ-
λιέργειες καλαμποκιού, 

σιτηρών, βάμβακος κα-
θώς και οσπρίων, μηδι-
κής, κηπευτικών και φι-
στικιών.

Το έντομο εντοπίστηκε σε 
φερομονικές παγίδες που 
έχουν τοποθετηθεί στο 
πλαίσιο τού Ετήσιου Εθνι-
κού Προγράμματος Επι-
σκοπήσεων για επιβλαβείς 

οργανισμούς καραντίνας, 
ενώ πριν από λίγο καιρό, 
υπήρχαν αναφορές για την 
παρουσία του σε Τουρκία 
και Κύπρο.

Συμπεριλαμβάνεται στον 
κατάλογο επιβλαβών οργα-
νισμών προτεραιότητας της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης λόγω 
τού σοβαρού δυνητικού 
οικονομικού, περιβαλλο-
ντικού και κοινωνικού αντί-
κτυπου για το έδαφος της 
Ένωσης.

«Προσβάλλει περισσότερα 
από 80 είδη φυτών, μετα-
ξύ άλλων τον αραβόσιτο 
και άλλα σιτηρά. Ο αραβό-
σιτος είναι η καλλιέργεια 

που πλήττεται περισσότερο 
στην Αφρική.

Πέρα αυτών, σημαντικές 
ζημιές προκαλεί και καλ-
λιέργειες όπως βαμβάκι, 
σταυρανθή, κολοκυνθοει-
δή, φιστίκια, μηδική, κρεμ-
μύδι, φασόλια, γλυκοπα-
τάτα, τομάτες και άλλα 
σολανώδη (μελιτζάνες, 
πιπεριές, καπνός) και σε 
αρκετά καλλωπιστικά φυτά 
(χρυσάνθεμα, γαρύφαλλα 
και πελαργόνια) σε όλο τον 
κόσμο» αναφέρει σημείωμα 
με χαρακτήρα κατεπείγο-
ντος της ΔΑΟΚ Δράμας.

Το S. frugiperda έχει με-
γάλο αριθμό γενεών ανά 

έτος. Τα ενήλικα έχουν την 
ικανότητα πτήσης 100 χι-
λιομέτρων σε μία νύχτα. 
Εξαιτίας τού γεγονότος ότι 
είναι έντομο-εισβολέας δεν 
έχει εξειδικευμένους φυσι-
κούς εχθρούς στις περιοχές 
όπου έχει εξαπλωθεί και οι 
πληθυσμοί του συνεχίζουν 
να αυξάνουν.

Με βάση σε ισχύ Εκτελε-
στικό Κανονισμό έχουν 
τεθεί πρόσθετοι περι-
ορισμοί στην εισαγω-
γή καρπών των ειδών 
Capsicum, Momordica, 
Solanum aethiopicum, 
S. macrocarpon και S. 
melongena (μελιτζά-
να), φυτών Asparagus 

officinalis (σπαράγγι), Zea 
mays (αραβόσιτος, εκτός 
της ζωντανής γύρης, των 
καλλιεργειών φυτικών 
ιστών και των σπόρων), 
Chrysanthemum, Dianthus 
και Pelargonium (εκτός 
των σπόρων).

Οι παραγωγοί καλούνται 
σε περίπτωση εντοπισμού 
ασυνήθιστων συμπτωμά-
των ή έστω και με υπόνοια 
παρουσίας ύποπτων προ-
νυμφών σε κάποια καλλι-
έργεια, να ενημερώσουν 
άμεσα το Τμήμα Ποιοτι-
κού και Φυτοϋγειονομικού 
Ελέγχου της οικείας ΔΑΟΚ.

Agronews

Στον ορίζοντα κύκλος διόρθωσης στις τιμές λιπασμάτων

Υψηλές διακυμάνσεις 
και έντονη μεταβλητό-
τητα εξακολουθούν να 
ορίζουν τη συνθήκη στις 
διεθνείς αγορές λιπα-
σμάτων, με την εξέλιξη 
των τιμών να μην είναι 

εκείνη που ανέμεναν οι 
περισσότεροι συντελε-
στές του κλάδου.

Στον ορίζοντα κύκλος δι-
όρθωσης στις τιμές λιπα-
σμάτων, χωρίς  καύσιμο η 

αγορά μετά τις πρόσφατες 
αυξήσεις

Πριν από μερικούς μήνες, 
η διόρθωση θα αποτελού-
σε ένα «εύκολο στοίχημα», 
αφού ήδη από τις αρχές του 

2023 οι τιμές βασικών τύ-
πων λιπασμάτων είχαν ξε-
κινήσει να αποκλιμακώνο-
νται από τα ιστορικά υψηλά 
του 2022, με το τέλος της 
καλλιεργητικής περιόδου 
στο βόρειο ημισφαίριο, 
στις αρχές του καλοκαι-
ριού, να προσφέρονται για 
μια προσγείωση των τιμών. 
Ωστόσο η πτώση δεν ήταν 
η αναμενόμενη, όπως ανα-
φέρουν παράγοντες της 
αγοράς στην Agrenda, ενώ 
τις τελευταίες εβδομάδες 
έχουν σημειωθεί απότομες 
ανοδικές κινήσεις, της τά-
ξης των 100 δολαρίων ο 

τόνος για την ουρία και των 
150 δολαρίων ο τόνος για 
τον φώσφορο.

Οι περισσότεροι περιμέ-
νουν τώρα έναν διαγω-
νισμό στην Ινδία που θα 
επικυρώσει ή θα απορρίψει 
τις τελευταίες κινήσεις, οι 
οποίες διαμόρφωσαν τιμές 
στα 450 δολάρια FOB Αί-
γυπτος για την ουρία, στα 
540 δολάρια ο τόνος CIF 
Βραζιλία για το MAP, τον 
βασικότερο τύπο φωσφο-
ρικού λιπάσματος, ενώ στα 
315 με 320 δολάρια FOB 
Μαύρης Θάλασσας δια-

μορφώνεται η τιμή για την 
αμμωνία. Μέχρι και τις αρ-
χές Αυγούστου, η αμμωνία 
είχε υποχωρήσει στην πε-
ριοχή των 200 δολαρίων ο 
τόνος, ενώ η ουρία στα 350 
δολάρια και το MAP οριακά 
κάτω από τα 400 δολάρια.

Πέτρος Γκόγκος 
Agronews

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΠΑΡΑΤΑΣΗΣ ΔΙΑΓΩΝΙΣΤΙΚΗΣ ΔΙΑΔΙΚΑΣΙΑΣ

Η Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρεία Διαχείρισης Απορριμμάτων Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης 
(ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε.) ανακοινώνει πως σύμφωνα με την αρ. 241/14-09-2023 απόφαση του ΔΣ της, απο-
φασίστηκε η παράταση της καταληκτικής ημερομηνίας υποβολής προσφορών στα πλαίσια της Διακήρυξης 
Ανοιχτής Διαδικασίας (ΑΔΑΜ: 23PROC013302251 2023-08-25) για τη σύναψη σύμβασης έργου άνω των 
ορίων του Ν.4412/2016 με αξιολόγηση μελέτης και κριτήριο ανάθεσης την πλέον συμφέρουσα από οι-
κονομική άποψη προσφορά βάσει βέλτιστης σχέσης ποιότητας-τιμής μέσω του Εθνικού Συστήματος Ηλε-
κτρονικών Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) και α/α 203069, με σκοπό την κατασκευή του Έργου με τίτλο 
«ΚΑΤΑΣΚΕΥΗ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΗ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ KΑΒΑΛΑΣ & ΠΡΟ-
ΜΗΘΕΙΑ ΚΙΝΗΤΟΥ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΤΗΣ ΜΕΑ ΚΑΒΑΛΑΣ», η οποία είχε αρχικώς ορισθεί ως η 
22-09-2023, ημέρα Παρασκευή και ώρα 10:00 π.μ.

Οι νέες προθεσμίες μετά την παράταση διαμορφώνονται ως εξής:
Νέα Καταληκτική Ημερομηνία Λήξης Προθεσμίας Υποβολής Προσφορών: Η 28-11-2023, ημέρα Τρίτη και 
ώρα 10:00 π.μ.
Νέα Ημερομηνία Ηλεκτρονικής Αποσφράγισης Προσφορών: Η 04-12-2023, ημέρα Δευτέρα και ώρα 10:00 π.μ.

Αντιστοίχως, παρατείνεται η προθεσμία χορήγησης συμπληρωματικών πληροφοριών εκ μέρους της αναθέ-
τουσας αρχής της παραγράφου 2.3 της εγκεκριμένης διακήρυξης έως τις 22-11-2023. 

Υπενθυμίζεται ότι σύμφωνα με την παράγραφο 15.3 της εγκεκριμένης διακήρυξης, η εγγύηση συμμετοχής 
πρέπει να ισχύει τουλάχιστον για τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος της προσφοράς του 
άρθρου 19 της διακήρυξης, ήτοι μέχρι 30-03-2025, άλλως η προσφορά απορρίπτεται.

Κατά τα λοιπά ισχύουν οι όροι που εγκρίθηκαν με την αρ. 239/21-08-2023 απόφαση του ΔΣ της ΔΙΑΑΜΑΘ 
ΑΑΕ με τίτλο «Έγκριση ή μη της διακήρυξης και λοιπών τευχών δημοπράτησης του έργου με τίτλο «ΚΑΤΑ-
ΣΚΕΥΗ ΜΟΝΑΔΑΣ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΗ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ ΚΑΒΑΛΑΣ & ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 
ΚΙΝΗΤΟΥ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ ΤΗΣ ΜΕΑ ΚΑΒΑΛΑΣ», 1ου υποέργου της Πράξης με τίτλο «ΚΕΝΤΡΙ-
ΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΕΠΕΞΕΡΓΑΣΙΑΣ ΜΗ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΩΝ ΑΣΤΙΚΩΝ ΣΤΕΡΕΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ ΔΥΤΙΚΟΥ ΤΟΜΕΑ 
ΠΑΜΘ (ΚΑΒΑΛΑΣ)», σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4412/2016.

Τα έγγραφα των φακέλων προσφορών θα πρέπει να λαμβάνουν υπόψη τις νέες ημερομηνίες.

Για τη ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε.

Εμμανουήλ Τσέπελης
Πρόεδρος Δ.Σ.

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΙΑΚΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ
«ΥΠΟΔΟΜΕΣ ΜΕΤΑΦΟΡΩΝ, ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ

ΚΑΙ ΑΕΙΦΟΡΟΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗ 2014-2020»

Αναπτυξιακή Ανώνυμη Εταιρεία 
Διαχείρισης Απορριμμάτων 
Ανατολικής Μακεδονίας – Θράκης
ΔΙ.Α.Α.ΜΑ.Θ. Α.Α.Ε.

ΚΟΜΟΤΗΝΗ, 18/09/2023
Αρ. πρωτ.: 16261

διαβάστε περισσότερα



ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΚΤΕΛ Ν. ΚΑΒΑΛΑΣ

info@enachannel.gr20 ΑΝΑΛΥΤΗΣΧΡΗΣΙΜΑ Δευτέρα 25 Σεπτεμβρίου 2023

Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ



ΑΝΑΛΥΤΗΣ 21REAL ESTATEinfo@enachannel.gr
Δευτέρα 25 Σεπτεμβρίου 2023

Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: info@bee-project.gr | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Καβαλιώτης αστυνομικός (εκτός υπηρεσίας) βοήθησε στον 
απεγκλωβισμό ατόμων σε τροχαίο δυστύχημα

Σοβαρό τροχαίο 
δυστύχημα με έναν νεκρό 
και τρεις τραυματίες 
σημειώθηκε το βράδυ 

της Τρίτης (19/9) στο 
Μαρκόπουλο.

Από τη σφοδρή 

μετωπική σύγκρουση 
δύο αυτοκινήτων 
τραυματίστηκαν δύο 
άνδρες και δύο γυναίκες 

που επέβαιναν σε αυτά. 
Οι δύο αστυνομικοί 
Παναγόπουλος Άγγελος 
που υπηρετεί στο Α.Τ. 
Μαρκοπούλου Μεσογαίας 
και ο έτερος συνάδελφος 
Μπαντής Γεώργιος της 
ομάδας ΔΙΑΣ της Ν/Α 
Αττικής όντας και οι δύο 
εκτός υπηρεσίας και 
βρισκόμενοι πλησίον του 
τροχαίου, ενημερώθηκαν 
από πολίτες και χωρίς 
δισταγμό έσπευσαν 
ταχύτατα στο σημείο 
καλώντας παράλληλα το 
ΕΚΑΒ , την Πυροσβεστική 
υπηρεσία και την Τροχαία.

Με την βοήθεια των 
πυροσβεστών κατάφεραν 
να απεγκλωβίσουν τους 4 

τραυματίες και σε συνεργία 
με γιατρούς και εθελοντές 
διασώστες παρείχαν τις 
πρώτες βοήθειες μέχρι να 
έρθει το ΕΚΑΒ για να τους 
παραλάβει.

Αφού αφίχθη το ΕΚΑΒ 
βοήθησαν τους γιατρούς 
για την μεταφορά των 
τραυματιών με φορεία 
μέσα στο ασθενοφόρο και 
στη συνέχεια στη ρύθμιση 
της κυκλοφορίας για την 
γρήγορη διέλευση των 
ασθενοφόρων προς την 
διακομιδή των τραυματιών 
στο εφημερεύων 
Νοσοκομείο.

Ένας από τους τραυματίες 
αργότερα έχασε τη μάχη. Οι 

άλλοι τρεις νοσηλεύονται 
στον «Ευαγγελισμό».

Το φρικτό ατύχημα 
σημειώθηκε στο 37ο 
χιλιόμετρο της λεωφόρου 
Πόρτο Ράφτη, στο 
Μαρκόπουλο. Μετά τη 
σύγκρουση τα αυτοκίνητα 
πήραν φωτιά και 
χρειάστηκε η επέμβαση 
οκτώ πυροσβεστών με 
τέσσερα οχήματα για την 
κατάσβεσή της.

Λόγω του τροχαίου είχε 
διακοπεί για περίπου μία 
ώρα η κυκλοφορία στη 
λεωφόρο Πόρτο Ράφτη, 
στο ρεύμα προς Πόρτο 
Ράφτη.

Υπόθεση Τοπαλούδη 
Η εισαγγελέας πρότεινε να παραμείνουν καταδικασμένοι 
οι δολοφόνοι της
Την απόρριψη των 
αιτήσεων αναιρέσεως των 
δυο καταδικασθέντων 
για τη δολοφονία της 
νεαρής φοιτήτριας Ελένης 
Τοπαλούδη τον Νοέμβριο 
του 2018 στη Ρόδο, 
πρότεινε στον Άρειο Πάγο 
η εισαγγελέας της έδρας 
Ελένη Κovτακτσή.

Ειδικότερα, στο ΣΤ´ 
Ποινικό Τμήμα του Αρείου 
Πάγου (πρόεδρος η Ελένη 
Κατσούλη και εισαγγελέας 
η Ελένη Κovτακτσή) 
συζητήθηκαν οι αιτήσεις 
αναιρέσεως που έχουν 
καταθέσει τόσο ο 26χρονος 
Ροδίτης όσο και ο 24χρονος 
σ υ γ κ α τ η γ ο ρ ο ύ μ ε ν ο ς 
του οι οποίοι ομόφωνα 
(δικαστές και ένορκοι) 
καταδικάστηκαν τελεσίδικα 
σε ισόβια κάθειρξη και 
15 έτη για τη δολοφονία 
και το βιασμό της Ελένης 

Τοπαλούδη.

Υπενθυμίζεται ότι ο 
26χρονος Ροδίτης 
και ο 24χρονος 
συγκατηγορούμενός του 
αλβανικής καταγωγής, 
τελεσιδίκως ομόφωνα 
καταδικάσθηκαν σε ισόβια 
και 15 έτη κάθειρξη από 
το Μικτό Ορκωτό Εφετείο 
Αθηνών για τα αδικήματα 
της ανθρωποκτονίας 
από πρόθεση και του 
ομαδικού βιασμού της 
νεαρής φοιτήτριας. Το 
δευτεροβάθμιο δικαστήριο 
δεν τους αναγνώρισε 
κανένα ελαφρυντικό.

Κατά την ακροαματική 
διαδικασία, η κυρία 
Κovτακτσή πρότεινε 
να απορριφθούν οι 
λόγοι αναίρεσης που 
προέβαλαν ο 26χρονος 
Ροδίτης και ο 24χρονος 

συγκατηγορούμενός του 
αλβανικής καταγωγής, 
επισημαίνοντας ότι η 
καταδικαστική απόφαση 
του Εφετείου έχει ειδική 
και εμπεριστατωμένη 
αιτιολογία όπως απαιτεί το 
Σύνταγμα και η νομοθεσία. 
Ακόμη, η εισαγγελέας 
ανέφερε ότι «οι δικαστές 
δεν επηρεάζονται 
από τα δημοσιεύματα, 
αποφασίζουν σύμφωνα 
με το Σύνταγμα και τους 
νόμους».

Οι δυο καταδικασθέντες 
υποστήριξαν, μεταξύ των 
άλλων ότι κατά τη διάρκεια 
της δίκης τους στο Εφετείο 
παραβιάστηκε το τεκμήριο 
της αθωότητάς τους, 
καθώς δεν είχαν δίκαιη 
δίκη, αλλά και λόγω και 
της μεγάλης δημοσιότητας 
που είχε λάβει η υπόθεση. 
Επίσης, υποστήριξαν ότι 

δεν ελήφθησαν υπόψη 
από το δικαστήριο σοβαρά 
αποδεικτικά στοιχεία και 
τέλος ότι εσφαλμένα δεν 
τους αναγνωρίστηκαν 
ελαφρυντικά.

Από την πλευρά τους οι 
συνήγοροι της οικογένειας 

Τοπαλούδη τάχθηκαν με 
την εισαγγελική πρόταση, 
σημειώνοντας πως η 
σχετική απόφαση φέρει την 
ειδική και εμπεριστατωμένη 
αιτιολογία που απαιτεί ο 
νόμος και το Σύνταγμα. 
Μάλιστα, όπως ανέφερε 
ο εκ των συνηγόρων 

προς υποστήριξη της 
κατηγορίας Αλέξης 
Κούγιας, κατά τη δίκη των 
δύο καταδικασθέντων στο 
Εφετείο τηρήθηκαν όλες οι 
διατάξεις για δίκαιη δίκη και 
υπήρξε απόλυτος σεβασμός 
του τεκμηρίου αθωότητας 
των κατηγορουμένων.

Ποδοχώρι 
Κανένα νεότερο από τις εξετάσεις DNA για τον θάνατο 
της 68χρονης
Στασιμότητα στην 
υπόθεση του θανάτου της 
68χρονης κτηνοτρόφου 
στο Ποδοχώρι.

Έχουν περάσει 3 μήνες 
από το γεγονός αλλά 
ακόμα δεν έχουν βγει  
τα αποτελέσματα των 
εργαστηριακών εξετάσεων, 
κυρίως οιεξετάσεις DNA, 
ώστε μέσω αυτών να βγουν 
οριστικά συμπεράσματα για 
το αν το κριάρι σκότωσε η 
όχι την άτυχη γυναίκα.

Σε επικοινωνία του 
enanews.gr με τον 
ιατροδικαστή Νίκο 
Κιφνίδη ο ίδιος τόνισε 
ότι ακόμα αναμένονται 
οι εξετάσεις και ότι 
αυτές δεν αποκλείεται να 
καθυστερήσουν και άλλο.
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Ξεκίνημα με τον καλύ-
τερο για την ομάδα στο 
πρωτάθλημα της Γ’ Εθνι-
κής με πρωταγωνιστή 
τον Γκέκα που σημείωσε 
3 γκολ- Από ένα γκολ 
πέτυχαν οι Δημητριάδης 
και Γιαγκτζίδης

Με τον καλύτερο και τον 
πιο εμφατικό τρόπο ξεκί-
νησε την παρουσία του στο 
πρωτάθλημα της Γ’ Εθνικής, 
και παράλληλα γιόρτασε τα 
58 χρόνια της ζωής του, ο 
ΑΟ Καβάλα! Στο πλαίσιο 
της 2ης αγωνιστικής του 
1ου ομίλου επικράτησε με 
5-0 του Άρη Πετεινού στο 
ουδέτερο γήπεδο της Γενι-
σέας και πήρε τους 3 πρώ-
τους βαθμούς της χρονιάς!

Το συγκρότημα του Τίμου 
Καβακά ήταν καταιγιστικό 

στο 1ο ημίχρονο της ανα-
μέτρησης, όπου πέτυχε 4 
τέρματα και στην ουσία 
«καθάρισε» τη νίκη και πα-
ράλληλα έδωσε ένα πρώ-
το δείγμα των δυνατοτή-
των αλλά και των υψηλών 
προσδοκιών του.

Μεγάλος πρωταγωνιστής 
της ομάδας ήταν ο Κοσμάς 
Γκέκας που σημείωσε χατ-
τρικ (το πρώτο με πέναλτι), 
ενώ από ένα γκολ σημείω-
σαν οι Δημητριάδης και Για-
γκτζίδης! Η Καβάλα μπήκε 
πολύ δυνατά στον αγώνα 
και στο 7ο λεπτό έκανε το 
0-1 με το εύστοχο πέναλ-
τι του Γκέκα, που κέρδισε 
ο Τζελίδης. Μέχρι το 22ο 
λεπτό ήταν μπροστά με 0-3 
με τον Δημητριάδη στο 14’ 
και με το 2ο γκολ του Γκέ-
κα, ενώ το ημίχρονο έληξε 

με 0-4 που διαμορφώθηκε 
στο 35ο λεπτό από τον Για-
γκζίδη. Στην επανάληψη ο 
ρυθμός του αγώνα έπεσε, 
μιας και το «καραβάκι» είχε 
στο μυαλό του τη δύσκολη 
εβδομάδα που έχει μπρο-
στά με δύο ακόμα αγώνες 
(Τετάρτη – Κυριακή). Το τε-
λικό 0-5 έγραψε ο Κοσμάς 
Γκέκας στο 88ο λεπτό.

Ο ΑΟΚ αγωνίστηκε με την 
εξής σύνθεσης: Αστράς, 
Δημητριάδης, Μπιμπισίδης 
(46’ Γερονικολός), Σμίλτος, 
Καζαντζίδης, Δαλιανό-
πουλος, Γκέντζογλου (55’ 
Χατζής), Γιαγκτζίδης (55’ 
Παπαδόπουλος), Τζελίδης 
(46’ Κουτσιανικούλης), Γκέ-
κας, Καρακώστας (64’ Αλτι-
ντζής).

ΑΟ Καβάλα
«Πεντάστερος» στη Γενισέα! 0-5 τον Άρη Πετεινού

Η ομάδα της Χρυσού-
πολης έκανε το 2 στα 2 
και βρίσκεται στην 1η 
θέση της βαθμολογίας 
– Διαβάστε όλα τα απο-
τελέσματα της 2ης αγω-
νιστικής καθώς και τη 
βαθμολογία

Στην κορυφή της βαθμο-
λογίας του 1ου ομίλου της 
Γ’ Εθνικής βρέθηκε μετά 
την ολοκλήρωση της 2ης 
αγωνιστικής ο Νέστος. Το 
συγκρότημα της Χρυσού-
πολης, έκανε το 2 στα 2 
επικρατώντας με 4-2 του 
Απόλλωνα Παραλιμνίου και 

πλέον μοιράζεται την 1η 
θέση με τον Θερμαϊκό Θέρ-
μης που επίσης έχει 2 νίκες 
(0-3 στην Επανομή).

Η νίκη για το Νέστο μόνο 
εύκολη δεν ήταν μιας και 
βρέθηκε δύο φορές πίσω 
στο σκορ. Ωστόσο με αντε-
πίθεση διαρκείας στα τε-
λευταία 20 λεπτά πήρε την 
σπουδαία νίκη. Οι φιλοξε-
νούμενοι άνοιξαν το σκορ 
με τον Γκούμα στο 16ο 
λεπτό, με τον Πέτρο Ορ-
φανίδη να ισοφαρίζει σε 
1-1 στο 45’. Το Παραλίμνιο 
βγήκε και πάλι μπροστά με 

τον Γιαννόπουλο στο 58’, 
αλλά στο 68’ ο Σέα ισοφά-
ρισε εκ νέου σε 2-2 και 5 
λεπτά αργότερα έκανε το 
3-0. Το τελικό 4-2 διαμόρ-
φωσε ο Κουκόλης στο 83’.

Αναλυτικά τα αποτελέσμα-
τα της 2ης αγωνιστικής 
καθώς και η βαθμολογία 
έχουν ως εξής:
Πανθρακικός – Ορέστης 
Ορεστιάδας 2-2
Άρης Πετεινού –Καβάλα 
0-5
Κεραυνός Αγγελοχωρίου – 
Άρης Αβάτου 2-2
Δόξα Δράμας – Νίκη Ευ-

καρπίας 0-0
Νέστος – Απόλλων Παραλι-
μνίου  4-2
Αετός Βαρβάρας – Βέροια 
3-0
Μηχανιώνα – ΑΟ Χανιώτη 
0-1
Επανομή – Θερμαϊκός Θέρ-
μης 0-3
ΜΑ Αγίας Μαρίνας – ΠΑΟΚ 
Κρηστώνης (Αναβολή)

Η βαθμολογία

1. Νέστος Χρυσούπολης 
6 (8-2)

2. Θερμαϊκός Θέρμης 6 
(4-0)

3. Άρης Αβάτου 4 (7-2)
4. Πανθρακικός 4 (3-1)
5. Ορέστης Ορεστιάδας 4 

(4-3)
6. Καβάλα 3 (5-0)*
7. Αετός Βαρβάρας 3 (3-

0)*
8. ΑΟ Χανιώτης 3 (1-1)
9. Ποσειδώνας Ν. Μηχα-

νιώνας 3 (3-2)
10. Απόλλων Παραλιμνίου 

3 (4-5)
11. Κεραυνός Αγγελοχωρί-

ου 1 (2-3)
12. Δόξα Δράμας 1 (1-2)

13. Νίκη Ευκαρπίας 1 (1-3)
14. Αναγέννηση Επανομής 

1 (1-4)
15. Βέροια ΝΠΣ 1 (1-4)
16. ΠΑΟΚ Κρηστώνης 0 

(1-2)*
17. Άρης Πετεινού 0 (0-9)
18. ΜΑ Μαρίνας 0 (0-5)*

Οι ομάδες με αστερίσκο (*) 
έχουν από έναν αγώνα λι-
γότερο

ΑΟ Καβάλα
Πένθος για τον θάνατο του Αντώνη Γιαμαλίδη

Γ’ Εθνική-1ος Όμιλος
«Τρίποντο» με ανατροπή για το Νέστο! 4-2 το Παραλίμνιο

Έφυγε από τη ζωή σε 
ηλικία 88 ετών, παρά-
γοντας της ομάδας που 
διετέλεσε αντιπρόεδρος 
της από το 1981 έως το 
1989 – Η κηδεία του θα 
τελεστεί τη Δευτέρα στις 
10:00 στα Δημοτικά Κοι-
μητήρια της Καβάλας

Εφυγε το μεσημέρι της Κυ-
ριακής 24/9 από τη ζωή σε 
ηλικία 88 ετών, ο πρώην 
Αντιπρόεδρος της ΠΑΕ ΑΟ 
Καβάλα Αντώνης Γιαμαλί-
δης.

Γεννημένος στην Καβάλα 
στις 14 Σεπτεμβρίου 1935 
κατάφερε με την εργατικό-
τητα του να δημιουργήσει 
το 1974 μια Βιοτεχνία εν-
δυμάτων – πρότυπο για την 
εποχή  – έναντι του Εργατι-

κού Κέντρου.

Παράλληλα με την δρα-
στηριότητα του αυτή ασχο-
λήθηκε με την μεγάλη του 
αγάπη τον ΑΟ Καβάλα.

Από το 1981 μέχρι το 1989 
χρημάτισε Αντιπρόεδρος 
της ομάδας και ήταν από 
τους βασικούς χρηματο-
δότες που αψηφώντας τα 
χρήματα ήταν από τους 
«πυλώνες» εκείνης της επο-

χής στις διοικήσεις Μήτρα  
– Φραγκόπουλου.

Από τους τελευταίους μπο-
έμηδες μιας άλλης εποχής, 
γλεντζές άνθρωπος – ανοι-
χτόκαρδος  –  μπεσαλής… Ο 
λόγος του συμβόλαιο.

Η Εξόδιος Ακολουθία του 
Αντώνη Γιαμαλίδη θα τελε-
στεί τη Δευτέρα στις 10:00 
από τον Ιερό Ναό των Αγί-
ων Θεοδώρων στα Δημο-

τικά Κοιμητήρια της πόλης 
μας.

Η Διοικούσα επιτροπή του 
ΑΟ Καβάλα εκφράζει τα 
ειλικρινή συλλυπητήρια 
στην οικογένειά του, ελα-
φρύ το χώμα που θα τον 
σκεπάσει της Καβαλιώτικης 
γης. «Καλό παράδεισο Κυρ. 
Αντώνη», καταλήγει η ανα-
κοίνωση.
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Με υπέροχα γκολ του 
Φώτη Ιωαννίδη στο 38' 
και του Αντρατζ Σπόραρ 
στο 78' ο πολύ ώριμος 
Παναθηναϊκός νίκησε 
2-0 τη Βιγιαρεάλ στο κα-
τάμεστο ΟΑΚΑ και έβαλε 
θεμέλια πρόκρισης από 
την πρώτη αγωνιστική 
στον επόμενο γύρο ή 
στα play offs του Europa 
League.

• Παναθηναϊκός-Βιγια-

ρεάλ: Έτσι έπαιξαν
• Φωτάρα... γκολάρα!
• Την... πάτησε και την 

καθάρισε με Σπόραρ!
• 2-0 και... σεισμός στο 

ΟΑΚΑ!

Παναθηναϊκός-Βιγιαρε-
άλ: Έτσι έπαιξαν

Ο Ιβάν Γιοβάνοβιτς πα-
ρέταξε τον Παναθηναϊκό 
απέναντι στη Βιγιαρεάλ με 
τον Μπρινιόλι κάτω από τα 

δοκάρια. Αριστερός μπακ 
ο Μλαντένοβιτς, δεξιός ο 
Κώτσιρας και ο Σένκεφελντ 
με τον Μάγκνουσον οι δύο 
στόπερ. Ρούμπεν, Τσέριν, 
Μπερνάρντ η τριάδα στη 
μεσαία γραμμή. Μαντσίνι 
αριστερός εξτρέμ, Παλάσι-
ος δεξιός και στη κορυφή 
του 4-3-3 ο Ιωαννίδης.

Στην αντίπερα όχθη ο Πα-
τσέτα ένα εκτεταμένο 
rotation, αλλάζοντας κατά 

τα 9/11 το αρχικό σχήμα 
της ομάδας του σε σχέση 
με τον αγώνα κόντρα στην 
Αλμερία. Ο Ρέινα υπερα-
σπίστηκε την εστία της Βι-
γιαρεάλ. Αριστερός μπακ 
ο Πεντράθα, ο Γκάμπια με 
τον Μαντί οι δύο κεντρικοί 
αμυντικοί και ο Κίκο δεξι-
ός μπακ. Κομπεσιάνα και 
Καπουέ οι δύο κεντρικοί 
μέσοι. Τριγκέρος, Ντίας, 
Σουάρες η μεσοεπιθετική 
τριπλέτα και... φουνταρι-
στός ο Μοράλες.

Στο 30' ο Πίνο πήρε την 
θέση του Σουάρες που 
τραυματίστηκε.

Φωτάρα... γκολάρα!

Δύο απόλυτα διαβασμένες 
ομάδες, δύο σύνολα που 
ήθελαν να ελέγξουν τον 
ρυθμό και το παιχνίδι μέσα 
από την κατοχή της μπάλας 
και δύο στιγμές που έκαναν 
την διαφορά στο πρώτο 
ημίχρονο, διαλύοντας την 
ισορροπία που χαρακτήρι-
ζε την αναμέτρηση. Ο Μο-
ράλες στο 14' μετά από 
μία καταπληκτική επιθετική 
μετάβαση της Βιγιαρεάλ 

αστόχησε απέναντι στον 
Μπρινιόλι και πέταξε στα 
σκουπίδια μια πολύ μεγάλη 
ευκαιρία.

Στο 39', όμως, ο Ιωαννί-
δης έκανε το τέλειο πλα-
σέ. Μετά την κάθετη του 
Κώτσιρα. Μία συνεργασία 
made in Greece. Ο αγαπη-
μένος Φωτάρας των φίλων 
του Τριφυλλιού από πλά-
για θέση, έσκαψε την μπά-
λα πάνω από το σώμα του 
Ρέινα, την έστειλε στο βά-
θος της εστίας και... έβαλε 
φωτιά στο ΟΑΚΑ! Φοβερό 
τελείωμα, δείγμα της αστεί-
ρευτης αυτοπεποίθησής και 
φόρμας του.

Ο Παναθηναϊκός έψαχνε 
τις στιγμές του, έψαχνε την 
μεγάλη ευκαιρία και στην 
πρώτη του σπουδαία φάση 
στο παιχνίδι κατάφερε να 
ανοίξει το σκορ και να πά-
ρει το προβάδισμα. Μέχρι 
εκείνο το σημείο είχε μικρο-
ευκαιρίες, όχι καλές επιλο-
γές στα τελευταία μέτρα 
αλλά μία στιγμή του ήταν 
αρκετή.

Την... πάτησε και την κα-
θάρισε με Σπόραρ!

Στο δεύτερο ημίχρονο ο 
Παναθηναϊκός μπήκε πολύ 
δυνατά, κυριάρχησε στον 
αγωνιστικό χώρο μέχρι το 
65' και έχασε μεγάλες ευ-
καιρίες για δεύτερο γκολ. Ο 
Ιωαννίδης στο 50' μετά από 
υπέροχη ατομική ενέργεια 
κόπηκε τελευταία στιγμή 
από τον Γκάμπια πριν πλα-
σάρει τον Ρέινα, στο 53' ο 
Ισπανός κίπερ έβγαλε το 
σουτ του Παλάσιος και ο 

Γκάμπια απομάκρυνε αυτό 
του Μλαντένοβιτς ενώ στο 
58' η κεφαλιά του Τσέριν 
δεν βρήκε στόχο.

Όσο περνούσε η ώρα το 
Τριφύλλι έβρισκε ισορρο-
πία και στο 78'... καθάρισε 
το παιχνίδι! Ο Άντρατζ Σπό-
ραρ κινήθηκε έξω από την 
περιοχή, βρήκε χώρο και με 
υπέροχο τελείωμα έστειλε 
την μπάλα στο δοκάρι και 
στο πλεκτό.

2-0 και... σεισμός στο 
ΟΑΚΑ!
Το σύνολο του Ιβάν Γιοβά-
νοβιτς, ο οποίος είχε ρίξει 
στο ματς και Αραό αλλά 
και Τζούρισιτς για ενέργεια 
στη μεσαία γραμμή, διαχει-
ρίστηκε άψογα το υπέρ του 
σκορ.

Μάλιστα λίγο έλειψε να πε-
τύχει και τρίτο γκολ στις κα-
θυστερήσεις με τον Βιλένα 
και τον Μάγκνουσον.

Στο τελευταίο σφύριγμα 
του Πόουσον ο Παναθη-
ναϊκός πανηγύρισε μια τε-
ράστια νίκη, την πρώτη σε 
ευρωπαϊκό όμιλο μετά το 
2012!

MAN OF THE MATCH: 

Φώτης Ιωαννίδης. Σε ένα 
σημείο του αγώνα με από-
λυτη ισορροπία, ο Έλληνας 
φορ έκανε ένα μυθικό τε-
λείωμα απέναντι στον Ρέι-
να και άνοιξε τον δρόμο της 
νίκης για τον Παναθηναϊκό. 
Ακόμη μία εμφάνιση-πιστο-
ποίηση της τρομερής εξέλι-
ξής του.

w.gazzetta.gr

Παναθηναϊκός - Βιγιαρεάλ
Βύθισε το «Υποβρύχιο» με τορπίλες Ιωαννίδη - Σπόραρ και 
έβαλε βάσεις πρόκρισης! (vid)

Υπο την σκιά της Εθνι-
κής καταστροφής που 
έπληξε κυρίως την Κε-
ντρική Ελλάδα πραγμα-
τοποιήθηκε η κλήρωση 
της Βasket League στα 
γραφεία του ESAKE, την 
Τρίτη 12/09/23 .

Το πρωτάθλημα αρχίζει 
στις 7 Οκτωμβρίου 2023 
και λήγει (η πρώτη φάση) 
στις 23 Μαρτίου 2024.

Σίγουρα το προσεχές πρω-
τάθλημα με 12 ομάδες θα 
είναι πολύ διαφορετικό απο 
τα άλλα και πολύ πιο ενδι-
αφέρον.

Δεν γνωρίζω επακριβώς 
την προκύρηξη αλλα πε-
ριέχει πολλές και περίεγες 
καινοτομίες.

Έτσι θα καταλαβαίνουμε 
και στην πορεία το τι γίνεται 
και το τι μέλλει γενέσθαι.

Ρίχνοντας μια ματιά γενική 
μπορώ να πω οτι όλες οι 
ομάδες μηδενος εξαιρού-
μενης αρματώθηκαν σαν 
αστακοί είτε είχαν οικονο-
μικοί ευχέρεια είτε βρήκαν 
την τελευταία στιγμή.

Επομένως, οι εκπλήξεις θα 
καραδοκούν σε κάθε παι-

χνίδι στο οποίο  και οι 12 
θα τα δίνουν όλα για να πε-
τύχουν τον σκοπό τους.

Αυτοί την στιγμή μόνο οι 
ίδιοι ξέρουν τις δυνατότη-
τες τους.

Φυσικά θα απλώνουν τα 
πόδια τους “μέχρι εκεί που 
φθάνει το πάπλωμα” , το 
επαναλαμβάνω για μια 
ακόμη μια φορά το μπάσκετ 
δεν είναι ποδόσφαιρο.

Εκείνη η ομάδα που ενισχύ-
θηκε πιο πολύ στις μετα-
γραφές είναι σαφής ο Πα-
ναθηναϊκός.

Οι κινήσεις του σύμφωνα 
με τις οδηγίες του κ. Ατα-
μάν ενός διάσημου τεχνι-
κού ήταν άμεσες και ιδιαί-
τερα προσεκτικές.

Σίγουρα θέλει να πάρει τα 
σκήπτρα αφου τα χρόνια 
που έμεινε μακριά απο τον 
τίτλο είναι πολλά.

Να δούμε όμως τι θα πεί 
και ο Ολυμπιακός που και 
πάλι έδειξε την εμπιστοσύ-

νη του στον κ. Μπαρτζώνα.

Έκανε και αυτός μεταγρα-
φές και γέμισε τα κενά του, 
όπου βεβαίως χρειαζόταν 
και η Α.Ε.Κ δεν πήγε πίσω.

Άλλαζε προπονητή που εγώ 
πρώτη φορά τον βλέπω. 
Πήρε παίκτες κυρίως για 
την Φροντ Λάϊν και θα κυ-

νηγήσει τις θέσεις κορυφής.

Γήπεδο έχει σωστό κόσμο 
μαζί της, μοναδική ευχή 
είναι να μην έχει τραυματι-
σμούς.

Το περιστέρι θα παέι για την 
έκπληξη πάλι με τον Βασίλη 
Σπανούλη που ανέλαβε και 
την τεχνική στην Εθνική Ελ-

λάδος. Μπράβο στις χίλιες 
φορές γιατι ήταν , είναι και 
θα είναι ένα μεγάλο κεφά-
λαιο για το ελληνικό μπά-
σκετ.

Το πρόγραμμα του φετινού 
πρωταθλήματος θα έχει ώς 
εξής:

Το πρωτάθλημα της Basket League φέτος θα είναι αλλιώτικο 
απο κάθε άλλη χρονιά


